
SON dönemde, trafik kazalarında 
hayatlarını kaybeden motokuryelerin 
ölümlerine dikkat çekmek isteyen 
İzmirli motokuryeler, kentte ‘adalet 
sürüşü’ gerçekleştirdi.

Saygılı: “CHP, İzmir’i bu Saygılı: “CHP, İzmir’i bu 
şekilde mi yönetecek?”şekilde mi yönetecek?”

Postacılık mesleğiPostacılık mesleği
onu ‘şampiyon’ yaptıonu ‘şampiyon’ yaptı

6

BÜYÜKŞEHIR’DE yaşanan toplu sözleşme 
krizi ile ilgili CHP Genel Merkezi’nin İzmir’e 
heyet göndermesini eleştiren AK Parti İzmir 
İl Başkanı Bilal Saygılı, “CHP, İzmir’i bu şe-
kilde mi yönetecek? Her sorunda Ankara’dan 
bir heyet mi gönderecek? İzmir’i tatil beldesi 
olarak kullanan siyasilerin, kendi belediye 
başkanlarına güvenmeyerek oluşturdukları 
‘yerel idare vesayeti’ CHP’nin yeni siyasi 
çıkmazının adı” dedi. 

7

5

MERKEZ Bankası (TCMB) Para Politikası Ku-
rulu (PPK) faiz kararını açıkladı. Banka, politika 
faizini yüzde 50’de sabit tuttu. Piyasadaki genel 
beklenti de faizleri sabit tutulacağı yönündeydi. 
PPK açıklamasında, “Kurul, parasal sıkılaştırmanın 
gecikmeli etkilerini de göz önünde bulundurarak 
politika faizinin sabit tutulmasına karar vermekle 
birlikte, enflasyon üzerindeki yukarı yönlü risklere 
karşı ihtiyatlı duruşunu yinelemiştir” denildi.

KURBAN Bayramı 
boyunca Bodrum’un 
nüfusunun 250 binden 
1 milyonun üzerine 
çıktığını belirten ve bunun 
su tüketiminin 4 kart 
artması anlamına geldiğini 
dile getiren Muğla Sıtkı 
Koçman Üniversitesi’nden 
Doç. Dr. Ceyhun Özçelik,  
“9 günlük tatil boyunca 
Bodrum’un toplam 1 aylık 
suyu tükendi” dedi. 3

Bodrum’da
9 günde

1 aylık
su tükendi

Internet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.
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PTT İzmir Başmüdürlüğü’nde çalışan ve Postacı 
Yürüyüş Yarışması Türkiye Finali’nin kadın katego-
risinde 2023 ve 2024 şampiyonu olan Gülşen Çerçi, 
sabahları saat 05.00’te uyanıp ilk önce antrenmanını 
yapıyor, sonra da PTT’deki mesaisine başlıyor. Şam-
piyon olmanın ağır bir yükü olduğunu belirten Çerçi, 
“Benim artık ikinci olma şansım yok. Ben her 
yarışa şampiyon olmak için katılıyorum. Balkan 
yarışında da şampiyon olacağım” dedi.

www.yenibakis.com.tr

28 HAZİRAN 2024 CUMA

45.yıl45.yıl

Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

KIŞILERIN estetik operasyonları-
na ilk olarak, vücut dili kullanımının 
en belirgin özelliklerinden biri olan 
gülüş tasarımı ve dişlerinden baş-
ladığını açıklayan Diş Hekimi 
Tolga Helvacı, “İzmir’de 
40-50 yaş arasındaki ka-
dınlar, gülüş tasarımında 
film yıldızlarının yaptırdı-
ğı Hollywood Smile yani 
Hollywood Gülüşü’nü 
tercih ediyor” dedi.

‘İzmir’i turizm kenti yapacağız’ demek gerçekçi değil diyen Cemil Tugay, “İzmir turizm kenti 
olmalıdır ama eksikleri gidermeden turist getirmeye çalışırsak, niteliksiz turist kurbanı oluruz” dedi

İzmirliİzmirli
motokuryelermotokuryeler
adalet istediadalet istedi 3

Tugay: “NiteliksizTugay: “Niteliksiz
turist kurbanı oluruz”turist kurbanı oluruz”

Rol yapmak 
ya da doğal olmak

2

Funda Altınok

Kadınların son tutkusuKadınların son tutkusu
‘Hollywood gülüşü’‘Hollywood gülüşü’

5

ÖZGENER’DENÖZGENER’DEN
‘hastane’ müjdesi‘hastane’ müjdesi

Merkez Bankası, faiziMerkez Bankası, faizi
bu ay da sabit tuttubu ay da sabit tuttuPopülist bir hareket

TÜRKIYE’NIN henüz bu değişikliğe hazır olmadığını 
belirten Ege Perakendeciler Derneği (EGEPERDER) 
Başkanı Feyzi Başdaş, “Şu anda hala İzmir’in içinde 
kredi kartı taşımayan ve kredi kartı kullanmayı tercih 
etmeyen binlerce insan var. Uygulamanın popülist oldu-
ğunu ve reklam amaçlı yapıldığını düşünüyorum” dedi.

“Kayıt dışılık azalır”
IKÇÜ Öğretim Üyesi Prof. Dr. İbrahim Attila 
Acar ise, söz konusu uygulamanın, temelde kayıt 
dışılığın önlenmesi açısından önemli olduğunu 
belirterek, “Bu yöntemin, kredi kartı kullananların 
ve insan nüfusunun çok yoğun olduğu merkezi 
bölgelerde uygulanması mantıklı olabilir” dedi.söyledi. Ayhan, 

kişisel eşyaların 
temizliğine de 
dikkat çekti.

Kent esnafı sevinecek
7

Bir zincir marketin başlatacağı ve sadece kredi kartının kabul edileceği alışveriş sistemini değerlendiren 
uzmanlar, nakit olarak ödeme yapamayan kimi dolandırıcıların sırasını bekleyen müşteriyi ‘parasını vereyim sizin 
kartınızdan geçireyim’ diyerek mağdur edebileceğini ve sürecin sonunun hapisle bile sonuçlanabileceğini belirtti

KART ZORUNLULUGU
HAPSE ATTIRABILIR

Yakıcı konu iş 
kazaları - 1

Emin Varol

7

4

IZTO Meclis toplantısında, daha 
önce yaptığı ve yoğun eleşti-
ri aldığı ‘İzmir’i turizm kenti 
yapma düşüncem yok’ sözlerine 
açıklık getiren İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay, 
“İzmir’in sorunlarını hal-
letmeden kentin turizm 
hamlesi karşılık bul-
maz. Turistler gelsin 
de nereye gelsin, 
ne yapsın? Bu 
mümkün de-
ğil” dedi.

Feyzi Feyzi 
BaşdaşBaşdaş

Ceyhun Ceyhun 
ÖzçelikÖzçelik

İbrahim İbrahim 
Attila AcarAttila Acar

ÖZEL

Deniz Tavas
HABER

Cemil Cemil 
TugayTugay

Sercan 
Özipekçi

Sıradaki AvusturyaSıradaki Avusturya

8

İLK İLK maçta Gürcistan’ı 3-1, maçta Gürcistan’ı 3-1, 
önceki gün de Çekya’yı önceki gün de Çekya’yı 
2-1’lik skorla mağlup ede-2-1’lik skorla mağlup ede-
rek 2024 Avrupa Şampiyo-rek 2024 Avrupa Şampiyo-
nası’nda (EURO 2024)’te nası’nda (EURO 2024)’te 
ilk 16’ya adını yazdırma ilk 16’ya adını yazdırma 

başarısını gösteren A Milli başarısını gösteren A Milli 
Futbol Takımımız, Avus-Futbol Takımımız, Avus-
turya ile eşleşti. Türkiye turya ile eşleşti. Türkiye 
Avusturya ile 2 Tem-Avusturya ile 2 Tem-
muz’da Leipzig’de karşı muz’da Leipzig’de karşı 
karşıya gelecek.karşıya gelecek.

Tavur, kadın 
futboluna 
dönüyor

KADIN futbolunda 
önemli başarıları bulu-
nan ve Konak Beledi-

yespor ile Şampiyonlar 
Ligi’nde son 16’ya 

kalarak kırılması güç 
bir rekorun sahibi olan 

Hüseyin Tavur, 9 yıl 
aradan sonra tekrardan 

kadın futboluna dön-
meye hazırlanıyor.

Celine Celine 
DionDion

Hüseyin Hüseyin 
TavurTavur

Tolga Tolga 
HelvacıHelvacı

2’de

İZMİR Ticaret Odası (İZTO) Baş-
kanı Özgener, Bakanlık’tan İzmir 
Ekonomi Üniversitesi’nin Balço-
va’daki arsasına hastane ve sağlık 
tesisi yapma onayı geldiğini, 
Güzelbahçe Kampüsü bitince üni-
versiteyi oraya taşıyıp, Balçova’ya 
hastane yapılacağını söyledi. 

Murat
Ervin

Bilal Bilal 
SaygılıSaygılı

ÖZEL

Alev Hamitoğulları Yılan
HABER
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MONREVE Group, bir yıl önce yüzyılın fe-
laketinin yıldönümünde İskenderun’daki Arkas 
Yaşam Merkezi’nin içinde kurduğu kütüphaneyi 
büyütmek amacıyla ‘Depremin Yıldönümün-
de 1 Kitap Sizden 1 Kitap Bizden’ sloganıyla 
kampanya başlattı. Minik depremzedelere ışık 
olacak kampanya için Mistral İzmir’deki Mon-
tiano’da kitap bağış 
ünitesi kuruldu. İş 
ortakları ve misa-
firlerine bir çağrıda 
bulunarak Monreve 
Kütüphanesi’ne kitap 
bağışı toplandı. Top-
ladığı her kitap için 
bir kitap satın alan 
Monreve Group, 4 bin yeni kitap 
ile Monreve Kütüphanesi’ni büyüttü. Böylece 
farklı türlerden 7 bin 500 kitap ile bölgedeki ço-
cuk ve yetişkinlerin öğrenme ve sosyalleşme ih-
tiyaçlarını karşılama imkânı sunuldu. Kampanya 
kapsamında toplanan ve satın alınan kitaplar, 
İskenderun’a Monreve Group ve Arkas Sanat iş 
birliğinde götürüldü. Arkas Sanat eğitmenleri, 
bölgede yaşayan 5-18 yaş grubundaki çocuklar 
için sanat atölyeleri düzenledi. Çocukların hayal 
gücüne katkıda bulunmak ve yaratıcılıklarını 
keşfetmelerini sağlamak amacıyla düzenlenen 
atölyelere yaklaşık 100 çocuk katılım göster-
di. Atölye katılımcılarına ve atölyeye katılma 
fırsatı bulamayan ancak yaratıcılığını göstermek 
isteyen toplam 250 çocuğa ise tuval ve boya seti 
armağan edildi. HABER MERKEZİ

İZTO tarafından, UNESCO Dün-
ya Miras Listesi’nde yer alan Efes 
Antik Kenti’ne Gece Müzeciliği 
uygulaması kapsamında, profesyo-
nel tur rehberleri eşliğinde kültür 
gezisi düzenlendi. Geziye İzmir 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkan Vekili Emre Kızılgüneşler, 
İzmir Ticaret Odası Meclis Baş-
kanı Selami Özpoyraz, Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Mahmut 
Erkoç, Yönetim Kurulu Üyeleri Jü-
lide Tutan, Nuray Eyigele İşleyen, 
Meclis Başkanlık Divanı, Meclis, 
Disiplin Kurulu ve Yüksek İstişare 
Kurulu Üyeleri ile eşleri katıldı.

Gece müzeciliğine destek
İZTO olarak kentimizde 

turizminin daha iyi noktalara 
gelmesi için atılan her adımı 
desteklediklerini ifade eden İZTO 
Yönetim Kurulu Başkanı Mah-
mut Özgener, “İlk yerleşimi Cilalı 
Taş Devri’ne dayanan İzmir’in 

Selçuk ilçesindeki Efes, Hele-
nistik, Roma, Bizans, Beylikler 
ve Osmanlı dönemlerinden 
taşıdığı izlerle Anadolu’nun 
eşsiz zenginliğini sergileyen çok 
önemli bir lokasyon. Dünyanın 
farklı noktalarından her yıl yüz 
binlerce ziyaretçi çeken yaklaşık 
2 bin 300 yıllık Efes Antik Kenti, 
Kültür ve Turizm Bakanlığımızın 
‘Gece Müzeciliği’ uygulama-
sıyla 9 Nisan’dan itibaren gün 
batımından sonra da ziyaret 
edilebiliyor. Biz de Oda olarak 
bu uygulamaya destek olmak 
ve farkındalık yaratmak için bir 
ziyaret organizasyonu düzenledik. 
Dünya’da pek çok örneği olan 
gece müzeciliği uygulamasının 
kentimizde de başlaması mem-
nuniyet verici. Bu uygulamanın 
kentimizin farklı tarihi lokasyon-
larında da başlamasını temenni 
ediyoruz” dedi. Ziyaretçilerin 
‘Gece Müzeciliği’ uygulamasına 

yoğun ilgi gösterdiğine dikkati 
çeken İZTO Yönetim Kurulu 
Başkan Vekili Emre Kızılgüneşler 
ise, “Kentimizde turizmin yoğun 
olduğu aylar çok sıcak dönemlere 
denk geliyor. Sıcağın etkisiyle 
insanlar bu alanları gezmekte 
ciddi manada zorlanıyor. Efes 
Antik Kenti’nin gece serin saat-
lerde ziyarete açılması, ciddi bir 
kolaylık ve konfor sağlıyor. Bu 
uygulamanın başlamasında emeği 
geçen Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğımıza, İzmir Valiliğimize çok te-
şekkür ediyoruz. Bakanlığımızın 
açıkladığı verilere göre bayram 
tatilinde İzmir Efes Ören Yeri 129 
bin, Hierapolis Ören Yeri 111 bin, 
Kapadokya Göreme Ören Yeri 
ise 36 bin kişiyle en çok ziyaret 
edilenler oldu. Kentimizin birinci 
sırada olması hepimiz için gurur 
vesilesi. Bu sayının yaz sonuna 
kadar daha da artmasını bekliyo-
ruz” diye konuştu. 

Tiyatro yaparak
‘ruh’ları iyileşiyor

Monreve Kütüphanesi
miniklere ışık oluyor

Funda Altınok

Rol yapmak 
ya da doğal 

olmak
fundaaltinok@hotmail.com

Doğal kişiliğin, tercihlerin ve davranış-
ların bastırılması irade gücümüzü hızla 

zayıflatır. O yüzden rol yaparak olmadığı şey 
olmaya çabalamak irade gücünü tüketir. Baş-
kalarını memnun etmek için rol yapanların 
yaşadığı irade tükenişinin nedeni budur.

Oysa doğal davranan insanlar iradesini 
her an güçlendirebilir. Çünkü onlar kendi 
öz doğasına, arzularına ve amaçlarına sadık 
kalırlar. Bu yüzden doğal olanlar irade konu-
sunda daha avantajlıdır.

İradenin güçlenmesi için kişi kendisi 
olmalı, rol yapmamalıdır. Çünkü birey rol 
yaptığında kendi kişiliğini baskılamakta ve 
bunu yapabilmek için büyük miktarda enerji 
harcamakta, bu nedenle de iradesi zayıfla-
maktadır.

İrade gücünün tükenmesini engelleyen 
diğer bir unsur da kişinin zayıflıklarının far-
kında olması ve gereken önlemleri almasıdır. 
Örneğin evde sigara, alkol, çikolata, tatlı, 
kurabiye vb. gibi ürünler bulundurmamalıdır. 
Böylece onlardan uzak durmak için iradeyi 
kullanarak boş yere irade gücünü tüket-
memiş olur. Onlardan uzak durarak irade 
gücünü en başında korumuş olur.  

İradeyi geliştirmek ve güçlendirmek 
için değişim teknikleri mevcuttur. Deği-
şim teknikleri bireyin kötü alışkanlıklarını 
gidermekte, iyi alışkanlıkları geliştirmesini 
sağlamakta, irade gücünü artırmaktadır.

İradeyi güçlendirmek için birey bir deği-
şim uzmanına başvurmalı ve “Değişim Sana-
tı” uygulamalıdır. Değişim tekniklerinin uy-
gulanması irade becerilerini güçlü bir şekilde 
geliştirmektedir. Bu teknikler sayesinde 
kişinin dikkati artar, daha kolay odaklanır, 
stresle daha kolay başa çıkar, öz farkındalığı 
yükselir ve öz kontrolü gelişir. Ayrıca zekâ 
aktifleşir, zihin berraklık kazanır. Değişim 
sanatında uygulanan teknikler hem beyni 
hem de bedeni geliştirir. Farkındalık yükselir 
ve beyin ile beden uyumlu çalışmaya başlar.

Dünya Değişim Akademisi’nde bu teknik-
ler değişim uzmanları tarafından sunulmak-
tadır.

 “İradeli Olma Sanatı” değişim programı 
ile iradenizi güçlendirebilirsiniz. Hayatı 
doğal olarak yaşar ve sınırsız irade gücüne 
sahip olabilirsiniz.

Kişilerin estetik operasyonlarına 
ilk olarak, vücut dili kullanımının 

en belirgin özelliklerinden biri olan 
gülüş tasarımı ve dişlerinden başladı-
ğını açıklayan Diş Hekimi Tolga Hel-
vacı, İzmirli kadınların da bu tasarımı 
istediğini kaydetti. Bu aşamada en çok 
tercih edilen yöntemin Hollywood 
Smile yani Hollywood Gülüşü oldu-
ğunu belirten Helvacı, 
“Özellikle 40-50 yaş 
aralığında İzmirli 
kadınların yarı-
sından çoğunda 
Hollywood 
Smile görmek 
mümkün” 
dedi. Kişi-
lerin öncelikli 
olarak kendile-
rinde beğenme-
dikleri dudak ve diş 
yapısı ile buna bağlı 
olarak gülüş tasarımı 
için sıklıkla başvuruda 
bulunduklarını ifade eden Helvacı, söz 
konusu rağbetin toplumda beğenilme 
arzusunun gittikçe yaygınlaşmadan 
kaynaklandığını dile getirdi.

“Çoğunluk 40-50 yaş arası”
Yurt içi ve yurt dışından has-

ta ağırladıklarını aktaran Helvacı, 
hem estetik cerrahı meslektaşlarının 
yönlendirdiği hem de kendilerine 

başvuruda bulunanların operasyon 
öncesinde özellikle sempatik gü-
lüş kazanmak istediklerini anlattı. 
Hollywood Smile tekniği talebinin 
gittikçe revaçta olduğunun altını çizen 
Helvacı şunları söyledi: “Hollywood 
gülüşü, adından da anlaşılacağı üzere, 
Hollywood yıldızlarının parlak ve 
muhteşem gülüşlerinden esinlenilerek 

yapılan gülüş estetiği 
tedavisidir. Hastaların 

diş, diş eti, çene ve 
dudak yapılarını 

inceleyerek, en 
uygun gülüşün 

tasarlanma-
sını amaç-
lamaktadır. 

Hollywood 
gülüşü etki-

sini elde etmek 
için sadece beyaz 

dişler yeterli değil-
dir. Beyazlığın yanı 

sıra diş etlerinin sağlıklı 
görüntüsü ve dişlerin orantısı da 
oldukça önemlidir. Burada genellikle 
ön dişlerin biraz daha uzun olması 
seksapaliteyi arttırıyor. Kadınlar bunu 
çok tercih ediyor. Buradaki amaç da 
dudaklarının ön plana çıkması. O 
sempatik gülüşün karşı tarafa geçme-
si, o elektriğin hissedilmesi taraftarı. 
Dişlerin hem doğal hem de etkileyici 
görüntüsü ile bunu kazanmak istiyor-

lar. Gülüş estetiğinde Türkiye’de en 
çok İzmirli kadınların yararlandı-
ğını söylemek mümkün. Özellikle 
40 ile 50 yaş arası kadınlar bu 
konuda çok daha talepkâr.”

“Mona Lisa örneği”
Amerika’nın gelmiş geç-

miş en önemli başkan-
ları arasında gösterilen 
George Washington, 
popüler kültür ikonu 
ressam Frida Kahlo, 
dünyaca ünlü tablo-
nun modeli Mona 
Lisa gibi hafızalara 
kazınan isimlerin 

gülümseyen karelere az sayıda rast-
landığını açıklayan Helvacı, “Çünkü 
tarih boyunca sanatçılar, dünyaca ünlü 
olan heykeller, portreler ve resimler 
ortaya koydular ancak gülümseyen bir 
esere rastlamak çok zor” diye konuş-
tu. Önceki yıllarda kamuoyu önündeki 
siyasetçi, sanatçı, sporcu gibi kişile-
rin fotoğraflarında gülümserken çok 
fazla fotoğraf vermek istemediğini 
açıklayan Helvacı, “Geçmişte gerek 
teknolojinin yetersizliği gerekse 
dönemsel koşullardan dolayı gülüm-
serken fotoğrafı pek yok. Bu da her ne 
kadar orta dereceli samimiyet belirtisi 
de olsa kişilerin dişlerini göstererek 

hem öz güvenlerini hem 
de hissederek gülüm-

seme isteklerinin 
önüne geçti. Ancak 
zaman ilerledi, 
gelişen teknoloji 

ile birlikte artık 
insanlar ken-
dilerini daha 
iyi hissetmenin 

arayışına 
girdi. Buna 
da ilk olarak 
kendilerindeki 
değişim ve 

dönüşümle yani 
estetik operasyon-

ları ile başladılar” 
ifadelerini kullandı. 

İzmirli kadınlar
‘Hollywood’ istiyor
İzmirli kadınların 
gülümsemeye önem 
verdiğini söyleyen Diş 
Hekimi Tolga Helvacı, 
“İzmir’de 40-50 yaş 
arasındaki kadınlar, 
gülüş tasarımında 
film yıldızlarının 
yaptırdığı Hollywood 
Smile yani Hollywood 
Gülüşü’nü tercih 
ediyor” dedi

Demi Demi 
MooreMoore

Celine Celine 
DionDion

İzmir Ticaret Odası (İZTO) tarafından, UNESCO Dünya Miras Listesi’nde 
yer alan Efes Antik Kenti’ne Gece Müzeciliği uygulaması kapsamında, 

profesyonel tur rehberleri eşliğinde kültür gezisi düzenlendi

Yıldızların altındaYıldızların altında
tarih yolculuğutarih yolculuğu

EGE Üniversitesi Tıp Fakültesi (EÜTF) Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları Anabilim Dalı Başkan-
lığı koordinasyonunda, Toplum Ruh Sağlığı 
Merkezi (TRSM) danışanlarının performansıy-
la gerçekleştirilen ‘Konuşulmayan Beklentiler’ 
adlı tiyatro oyunu sanatseverlerin beğenisine 
sunuldu. Hastalara rehabilitasyon amacıy-
la Muhittin Erel Amfisinde gerçekleştirilen 
oyunla ilgili konuşan EÜTF Dekanı Prof. Dr. 
Ruçhan Sertöz “Sanat, sadece iyileştirmiyor, 
aynı zamanda geliştirip birleştiriyor. Bu güzel 
projeyi hayata geçiren ekibimize, oyuncuları-
mıza ve bizi yalnız bırakmayan seyircilerimize 
teşekkür ediyorum” dedi. Bu tür aktivitelerin, 
danışanları moral motivasyon açısından olumlu 
yönde etkilediğini belirten Klinik Psikolog 
Ayşe Altan, “Düzenlediğimiz; tiyatro, müzik, 
spor, resim, seramik, yabancı dil gibi sosyal 
faaliyetler, tedavi süreçlerine olumlu katkı sağ-
lıyor. Bu süreç, insanları daha üretken olmaya 
motive ederek hastaların kendilerini daha iyi 
hissetmelerine vesile oluyor. Aktiviteler, aynı 
zamanda hastaların aralarında iletişim kurma-
larını ve sosyalleşmelerini sağlıyor. Sahnede 
olmanın ve rol almanın sonucunda verilen 
emeğin takdir edilmesi, birlikte bir şeyler 
üretip dayanışma ruhunu tatmaları danışanla-
rın ruhsal rehabilitasyonlarına yararlı oluyor” 
dedi. HABER MERKEZİ

Mutlu
Duman

ÖZEL

Alev Hamitoğulları Yılan
HABER
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GÖRKEM TAŞDEMİR

1969 yılında, ABD’de eşcinseller tarafından 
Stonewall ayaklanmaları başladı.

1919 yılında, İtilaf Devletleri ile Almanya 
arasında Versay Barış Antlaşması imzalandı.

1950 yılında, Seul, 
Kuzey Kore birlikle-
rince ele geçirildi.

1921 yılında, Kocaeli, 
İngiliz ve Yunan bir-
liklerinden alınarak, 
Türk topraklarına geri 
katıldı.

Kuzey Kore Kuzey Kore 
Seul’u ele Seul’u ele 

geçirdigeçirdi

Kocaeli, Türk Kocaeli, Türk 
topraklarına topraklarına 
geri katıldıgeri katıldı

Versay Barış Antlaşması Versay Barış Antlaşması 
imzalandıimzalandı

İran’daki, Natanz Atom İran’daki, Natanz Atom 
Fabrikası’nda patlama Fabrikası’nda patlama 

meydana geldimeydana geldi

ABD’de, eşcinseller ABD’de, eşcinseller 
Stonewall ayaklanması Stonewall ayaklanması 

başlattıbaşlattı

İzmirli motokuryelerİzmirli motokuryeler
‘adalet’ icin ‘adalet’ icin sürdüsürdü
Son dönemde Tevfik Arayıcı, Ata Emre Akman, Samet Özgül ve 
Muhammed Çetinkaya başta olmak üzere çalışırken hayatını 
kaybeden motokuryelerin ölümlerine dikkat çekmek isteyen 
İzmirli motokuryeler, İzmir’de ‘adalet sürüşü’ gerçekleştirdi

İzmir’de motosikletli kuryeler, çalışırken hayatı-
nı kaybeden motokuryelerin ölümlerine dikkat 
çekmek için ‘adalet sürüşü’ yaptı. Konak ilçesi 

Fahrettin Altay semtinde toplanan kuryeler, motorla-
rıyla konvoy halinde Cumhuriyet Meydanı’na geldi. 
Buradaki açıklamaya Karabük’ün Safranbolu ilçesin-
de 9 Aralık 2023 tarihinde, alkollü minibüs şoförünün 
çarpması sonucu hayatını kaybeden üniversite öğren-
cisi, motokurye Tevfik Arayıcı’nın (25) annesi Bahar 
Arayıcı da katılarak, oğlu için adalet istedi. Meydanda 
toplanan kuryeler, hayatını kaybeden motokuryeler 
Ata Emre Akman ve Samet Özgül’ün 28 Haziran’da 
görülecek davalarının takipçisi olacaklarını belirtti.

“Tutuklanmasını	istiyorum”
Minibüsün çarpması sonucu hayatını kaybeden 

motokurye Tevfik Arayıcı’nın annesi Bahar Arayıcı, 
“Eşim vefat ettiği için evlere temizliğe giderek, 
merdiven yıkayarak oğlumu Karabük’te okutmaya 
çalışıyordum. Gönderdiğim harçlık yetmediği için 
oğlum hem okuluna gidiyor hem de kuryelik yapı-
yordu. Orada alkollü bir cani oğlumun şeridine 
geçip, çarpıp, kaçarak ölüme terk etmiş. 
Bir de caniyi serbest bıraktılar. Sanki 
ödül verir gibi tahliye verdiler. 
Benim oğlumun suçu neydi? 
Niye öldü? Oğlum, tüm kuryeler 

ve tüm gençlerimiz için adalet istiyorum. Oğlumu öl-
dürenlerin yargılanmasını, tutuklanmasını istiyorum. 
Gençlerimizi sokakta bulmadık” diye konuştu.

“Öldürülmek	istemiyoruz”
4 yıldır motokuryelik yaptığını söyleyen Fatih 

Cem Yılmaz, “Bu iş uğruna bir sürü arkadaşımızı 
kaybettik. Bir sürü canımız gitti. Samet Özgül, 
Ata Emre Akman, Tevfik Arayıcı... Ekmeği-
mizin peşindeyiz, öldürülmek istemiyoruz” 
dedi.6 yıldır motokuryelik yapan Mahsun 
Korkmaz da “Tevfik Arayıcı, 17 saat 
boyunca can çekişerek öldü. Şu an 
katili serbest bir şekilde dolaşıyor. 
Ata Emre Akman’ın da mahkeme 
süreci başlayacak. Onun da takipçisi 
olacağız. Muhammed Çetinkaya da 
12 kurşunla öldürüldü. Samet Özgül 
boğazı kesilerek öldürüldü. Bizim 
buradaki sorunumuz trafikte ölen 
kuryeler değil, hunharca katledilen 
kuryeler. Adalet arayışımız devam 

edecek. Eğer ki bu adalet arayışın-
da istenilen sonuç halkın kalbini 

ferahlatmıyorsa, adalet arayışımız 
süresiz nöbet haline gelecek” 
ifadelerini kullandı. DHA

10 yıldır motokuryelik 
yapan Taner Bişilen ise “Bizler 
kuryeyiz, hayatı sizler için kolaylaş-
tırmaya yarayan aracılarız. Trafikte 
ya da kendini bilmeyen birileri 
tarafından öldürülmek istemiyoruz. 
Yarınlarımızın, geleceğimizin ve 
çocuklarımızla geçireceğimiz birkaç 

günün hunharca elimiz-
den alınmasını istemiyo-

ruz. Kuryeler olarak bizler de sizler 
gibi yaşamayı hak ediyoruz. Hiçbir 
insan 25 bıçak darbesiyle ya da son 
sürat gelen bir arabanın çarpmasıyla 
öldürülmeyi hak etmiyor. Hiçbir in-
san, ölümü hak etmiyor. Hele böyle 

bir ölümü asla hak etmiyor. Bizim 
adalet anlayışımız, adalet çabamız 
mahkeme süresinde değil, failler 
cezalarını alıp hükümleri kesinle-
şene kadar. Hiçbir kurye arkadaşım 
yalnız değil. Biz bir topluluğuz. 
Bizler sizlerle varız. Hayallerimizi, 
yarınlarımızı, geleceğimizi elimiz-

den almayın. Yaşamak istiyoruz. 
Ailelerimizi de yaşatmak istiyoruz. 
Kuryelik mesleğinin tehlikeli işler 
statüsüne bir an önce alınmasını 
istiyoruz. Haklarımızın savunul-
masını ve varoluş çabamızın halk 
tarafından görülmesini istiyoruz” 
diye konuştu.

“TEHLİKELİ “TEHLİKELİ 
MESLEK MESLEK 

SAYILSIN”SAYILSIN”

Bodrum’da, 9 günde
            1 aylık su tüketildiKurban Bayramı 

boyunca Bodrum’un 
nüfusunun 1 
milyonun üzerine 
çıktığını belirten 
Muğla Sıtkı Koçman 
Üniversitesi’nden Doç. 
Dr. Ceyhun Özçelik, 9 
günlük tatil boyunca 
ilçenin toplam 1 aylık 
suyunun tükendiğini 
dile getirdi
DÜNYANIN en önemli turizm desti-
nasyonlarından biri olan Bodrum’da 15 
ile 23 Haziran tarihlerindeki 9 günlük 
Kurban Bayramı tatilinde otel, motel ve 
apartlardaki doluluk oranı yüzde 90’ı 
geçti. Tatil süresince kente 250 bin araç 
giriş yaptı. 200 bin olan Bodrum’un 
nüfusu 9 günlük dönemde turistlerle bir-
likte 1 milyonu aştı. Turistler tatilin ar-
dından memleketlerine dönerken, yüzde 
49,5 civarında olan ve Bodrum’un içme 
suyu ihtiyacını karşılayan Geyik Bara-
jı’nda doluluk oranı bayram tatili sonrası 
yüzde 45,7’ye düştü. Mumcular Bara-
jında ise kente ve tarımsal sulamaya su 
akışı sağlanmadığı için doluluk oranı 
yüzde 16’larda sabit kaldı. Mumcular 
Barajı’ndaki su yetersizliği nedeniyle 

bölgedeki tarım alanlarında barajdan 
sulama yapılmadığını söyleyen MSKÜ 
Mühendislik Fakültesi İnşaat Mühen-
disliği Bölümü Su Kaynakları Anabilim 
Dalı Başkanı Doç. Dr. Ceyhun Özçelik, 
“Kurban Bayramı boyunca Bodrum’un 
nüfusu 250 binden 1 milyonun üzerine 
çıktı. Bu ise su tüketiminin 4 katı 
artması demektir. Yarımada genelinde 
patlaklar ve su kesintileri devam ettiği 
için bayram boyunca toplam 1 aylık 
suyumuz tükendi” ifadelerini kullandı.

“İçme	suyunda	sıkıntı	var”
Doç. Dr. Özçelik, sözlerini şöyle 

sürdürdü:”Bodrum’a Geyik ve Mum-
cular barajlarından su temin ediliyor. 
Bulunduğumuz Mumcular Barajı’nda 

halihazırda su bulunmamakta, Geyik 
Barajı’nda ise yüzde 45’ler civarında 
bir su söz konusudur. Bununla beraber 
içme suyu sorunları baş göstermeye 
devam ediyor. Bir yandan kuraklık ve 
su sıkıntıları yaşanırken bir taraftan da 
patlaklar devam ediyor. Ortaya sunulan 
çözüm önerilerini ekstrem çözüm öne-
rileri olarak değerlendiriyorum. Gerek 
Bodrum’un içme suyu ihtiyacının 
tamamının denizden arıtılması, gerekse 
Dalaman’dan su getirilmesi veya 
Köyceğiz’e yakın Namnam Çayı’ndan 
su getirilmesi gibi projelerin maliyetleri 
çok yüksek ve ekstrem projelerdir-
Bununla ilgili turizm sezonun sonuna 
kadar herhangi bir işlem yapılmayacağı 
yetkililerce ifade ediliyor” dedi. DHA

İZMİR’İN Bayındır ilçesinde tefecilik yap-
tıkları gerekçesiyle 14 şüpheli gözaltına alındı. 
Bayındır Cumhuriyet Başsavcılığınca yürütülen 
soruşturma kapsamında, bazı oto galerilerde, 
otomobil alım-satımı ve ticari faaliyet gibi gös-
terilerek ‘çek kırma’ yoluyla tefecilik yaptıkları 
belirlenen 14 şüpheli hakkında yakalama kararı 
çıkarıldı. İl Emniyet Müdürlüğü Mali Suçlarla 
Mücadele Şubesi ekiplerince düzenlenen eş 
zamanlı operasyonda 14 şüpheli yakalandı. 
Belirlenen adreslerdeki aramalarda ise 6 tüfek, 3 
tabanca, kuru sıkı tabanca, 115 fişek ve kartuş, 
mağdurlara ait çok sayıda evrak ve çek ile çok 
sayıda dijital materyal ele geçirildi. Şüphelilerin, 
mağdur ve müştekilere ait çekleri değerinin çok 
altında nakde dönüştürerek yüksek meblağlarda 
komisyon aldıkları, galerideki araçları satılmış 
gibi göstererek yüksek faiz oranlarıyla tefe usulü 
para verdikleri, bu şekilde mağdur ettikleri 46 
kişiden yaklaşık 127 milyon lira haksız kazanç 
elde ettikleri tespit edildi. AA

İzmir’de tefeci operasyonu; 

14 gözaltı

1989 
yılında, 
İran’da Na-
tanz Atom 
Fabrikası, 
patlama 
ile birlikte 
harabeye 
döndü.

Ceyhun Ceyhun 
ÖzçelikÖzçelik

BaharBahar
ArayıcıArayıcı
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İLANEN TEBLİGAT
İZMİR GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜNDEN

Ali YEŞİL (T.C. 52024326352)adına Müdürlüğümüzce 
düzenlenen 13.07.2023 tarihli, 2023/68sayılı ödeme emri 
(gecikme zammı hariç 1.467.064,60-TL) 213 sayılı Vergi Usul 
Kanunu’nun 101. ve 102. maddesi uyarınca posta yoluyla 
tebliğ edilememiştir. Bu ilanın tebliğinden itibaren bir (1) ay 
içerisinde Müdürlüğümüze müracaat edilmemesi veya açık 
adres bildirilmemesi halinde, bir (1) ayın sonunda tebliğ edilmiş 
sayılacağı Vergi Usul Kanunu 103., 104., 105., 106. md.uyarınca 
ilanen tebliğ olunur.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın:2052498)

İLANEN TEBLİGAT
İZMİR GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜNDEN

Mehmet Fatih YEŞİL (T.C. 52027326298)adına Müdürlüğümüzce 
düzenlenen 13.07.2023 tarihli, 2023/69sayılı ödeme emri 
(gecikme zammı hariç 664.732,20-TL) 213 sayılı Vergi Usul 
Kanunu’nun 101. ve 102. maddesi uyarınca posta yoluyla 
tebliğ edilememiştir. Bu ilanın tebliğinden itibaren bir (1) ay 
içerisinde Müdürlüğümüze müracaat edilmemesi veya açık 
adres bildirilmemesi halinde, bir (1) ayın sonunda tebliğ edilmiş 
sayılacağı Vergi Usul Kanunu 103., 104., 105., 106. md.uyarınca 
ilanen tebliğ olunur.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın:2052492)

“Turistler niye“Turistler niye
İzmir’e gelsin?”İzmir’e gelsin?”
İzmir’i turizm kenti yapma düşüncesinde olmadığını söyleyerek eleştirilerin hedefi haline gelen Cemil Tugay, “Ben, 
kentin içindeki bulunduğu durum nedeniyle bu eleştiriyi yaptım. Mevcut haliyle turistler İzmir’e niye gelsin?”   dedi

İzmir Ticaret Odası (İZTO) meclis 
toplantısında konuşan İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay, çok 

tepki gösterilen ‘İzmir’i turizm kenti yapma 
düşüncem yok’ sözlerine açıklama getirdi. 
İzmir Ticaret Odası (İZTO) meclis toplan-
tısında konuşan Başkan Tugay, “İzmir’in 
sorunlarını halletmeden kentin turizm ham-
lesi karşılık bulmaz. Turistler gelsin alışveriş 
yapsın istiyoruz ama diğer taraftan üzerimize 
düşeni yapmadan, niteliksiz yerlerden alışve-
riş yapmalarını bekliyoruz. Turistler gelsin 
de nerede gelsin, ne yapsın? Bu mümkün 
değil” diye konuştu. 

“Gerçekçi olmaz”
İzmir körfezinin yüzülebilir olmadığını 

açıklayan Tugay, “Körfezimizin etrafındaki 
kıyılarımızda, yollarımızda sorunlarımız var. 
Bunlar ortadayken ben siyaset mi yapayım? 
İzmir’e gelen turistler şehir içinde vakit 
harcamadan Efes’e gidip geliyor. Bunları 
görmeden İzmir’i turizm kenti yapacağız 
demek gerçekçi değil. İzmir turizm kenti ol-
malıdır ama bunları hazırlamadan, eksikleri 
gidermeden turistleri getirmeye çalışırsak 
niteliksiz turist kurbanı oluruz” ifadelerini 
kullandı. 

“Bize yardım edin”
İlçelerde de özelliklerine göre turizme 

yönelik çalışmalar yapacaklarını aktaran 
Başkan Tugay, Urla’yı Türkiye’de benzeri 
olmayan eşsiz bir gastronomi merkezi yapa-

caklarına da dikkat çekti. 
İzmir’deki kentsel dönüşüm konusunda 

görüşlerini açıklayan Tugay, kentin mikro 
zemin araştırması ve riskli yapı analizine 
ihtiyacı olduğunu kaydetti. Bu işlemlerin 

tamamlanmasının ardından yapıların yeni-
lenmesi için adım atacaklarını vurgulayan 
Başkan Cemil Tugay, “Kentsel dönüşüm; 
yüksek maliyetli olduğu için zor ve yavaş 
ilerliyor. Çevre ve Şehircilik Bakanımızın bu 

konuda İzmir’e yönelik kolaylaştırıcı adım-
lar atacağına inanıyorum. Önümüzdeki gün-
lerde Bakanımız ve üst düzey yöneticilerini 
kentin dönüşümü, ulaşım, kentin planlanma-
sı konularında ziyaret edeceğiz. Görüşmeler-
den sonuç alacağımıza da inanıyorum. Ama 
bu sadece il başkanı ve belediye başkanının 
istemesiyle olmaz. Şehrin talebinin güçlü şe-
kilde dile getirmesi gerek. İZTO, EBSO ve 
İTB gibi kurumların da bu konuda bize daha 
fazla destek vermesini, sesimizi duyurmasını 
bekliyoruz” şeklinde konuştu. 

Sokak hayvanlarının öldürülmesine 
yönelik yasa çalışmasıyla ilgili de konuşan 
Cemil Tugay, hiçbir hayvanı öldürmeye-
ceklerini aktardı. Tugay, “Sokak hayvanları 
mutlaka kısırlaştırılıp onları sahiplendirme-
liyiz. Sokakta yaşamak zorunda kalacak 
hayvanların da barınacakları bir sistem 
kurulması gerek. Hiçbir hayvanı öldür-
meden bu sorunla başa çıkabileceğimize 
inanıyoruz. Türkiye’de bunu yapmakta 

zorlanacak veya yapmak istemeyecek 
belediyeler olacaktır. İmkansızlık nedeniyle 
bunu yapamayacak belediyelere merkezi 
hükümet destek vermelidir. Belediyeler 
üzerinde bir baskı kurulacağına inanıyo-
rum. Biz barınak sayısını artırıp oradaki 
koşulları iyileştireceğiz ama asla onları 
öldürmeyeceğiz. Tüm İzmirlilerden ve 
hayvan severlerden bize destek olmalarını 
istiyorum” şeklinde konuştu. 

“Biz öldürmeyiz”

İzmir’de sosyal konut projesi 
kapsamında 25 bin konut yapa-
caklarını söyleyen Cemil Tugay, 
“İzmir'de bir konut arzı ihtiyacı 
var. Kiralar ve ev fiyatları inanıl-
maz yüksek. Diğer yandan  inşaat 
maliyetleri çok yükseldi. Müte-
ahhitler de kendi paylarını fazla 
yükselttiler. Bizim bu işleri sıkı bir 
şekilde takip edecek, planlama 
konusunda, projelerin onaylan-
ması konusunda hızlı çalışacak 
kadroya ihtiyacımız var. Yapaca-
ğımız 25 bin konut da nitelikli ve 
evi olmayan, kirada oturanlar için 
olacak” dedi 

“25 bin konut 
yapacağız”

Sercan 
Özipekçi

SOKAK hayvanlarının öldürülmesinin 
tartışıldığı bugünlerde Torbalı Belediyesi ‘Bu 
Dünya Hepimizin’ temasıyla Türkiye'nin en 
kapsamlı doğa ve yaşam festivali TorPati-
Fest’i düzenleyecek. Evcil hayvan ve yaşam 
festivali ile Torbalı’da bir ilgi gerçekleştire-
cek olan Torbalı Belediyesi, hazırlıklarını 
tamamladı. Festivalde birbirinden ilginç 
etkinlikler, atölyeler ve gösteriler yapılacak. 
İsmail Uygur Kültür Merkezi açık alanında, 

yarın 14.30’dan itibaren dev festivalin startını 
verecek olan Torbalı Belediyesi, günün 
sonunda Pinti müzik grubunun muhteşem 
sahnesi ile festivali tamamlayacak.Festivalde 
bol ödüllü güzellik ve yetenek yarışmaları, 
ücretsiz mama ve mama kabı dağıtımı, 
performans gösterileri, dans, eğlenceli şovlar, 
söyleşi, çocuk ve yetişkinler için çeşitli 
atölyeler gerçekleşecek. Festivalde ayrıca 
3 ton mama dağıtılacak. Festivalde ‘Doğru 

Bilinen Yanlışlar’ başlıklı söyleşi ile Yetenek 
Sizsiniz Türkiye Finalisti Kutay Özkan'ın 
akıllı köpeklerle performansı da yer alacak. 
Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir, “Bu 
dünya hepimizin. Farkındalık yaratmak, da-
yanışmayı büyütmek amacıyla, sivil toplum 
kuruluşlarının da destekleriyle gerçekleştire-
ceğimiz TorPatiFest’e tüm vatandaşlarımızı 
bekliyoruz” ifadelerini kullandı.   
HABER MERKEZI

Patili dostlar için Festival zamanı

Bayraklı’ya 2 kent
lokantası birden

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Kemeraltı’nda açtığı ve lokantacı esnafının 
tepkisine neden olan Kent Lokantası tartışması devam ederken Bayraklı 
Belediyesi 2 kent lokantası birden açıyor. Yemekler 50 ila 70 liradan satılacak
BAYRAKLI Belediye Başkanı İrfan Önal, ilk 
100 günde yapılması planlanan projelerini tek tek 
hayata geçiriyor. Bu kapsamda vatandaşın ağırlaşan 
ekonomik koşullarda sağlıklı, lezzetli ve güvenilir 
yemeğe uygun fiyatla ulaşmasını sağlayacak Kent 
Lokantası’nın ilkini Matematik Parkı içindeki 
kafede hayata geçiren Bayraklı Belediyesi, ikinci 
kent lokantasını da Soğukkuyu’da açıyor. İlçe 
sakinlerinin memnuniyetle karşıladığı kent lokanta-
larında dört çeşit tabldot yemek sunuluyor. Başkan 
Önal, “Söz verdiğimiz gibi kaliteli ve ucuz yemek 
hizmetini vatandaşlarımızla buluşturuyoruz. Bu 
lokantaları ilçe geneline yayacağız" dedi.

4 çeşit yemek
Seçim döneminde Bayraklı Belediye Başkanı 

İrfan Önal'ın vaat ettiği projelerden biri olan kent 

lokantaları, vatandaşlara uygun fiyatlı kaliteli 
yemek hizmeti sunuyor. Proje kapsamında 
dört çeşit yemeğin sunulduğu kent lokanta-
larının ilkini Mansuroğlu Mahallesi'ndeki 
Matematik Parkı'nda hayata geçiren Bayraklı 
Belediyesi, ikinci Kent Lokantası’nı ise 
önümüzdeki günlerde Soğukkuyu Mahallesi 
Ali Dinçer Parkı yanında bulunan Soğuk-
kuyu Kafe'de hizmete açmaya hazırlanıyor. 
Kent lokantalarında tavuk menü ve sebzeli 
menü 50 lira, kırmızı etli menü ise 70 liraya 
sunuluyor. Soğukkuyu’da vatandaşlarla bir 
araya gelen Başkan İrfan Önal, “Her geçen 
gün ağırlaşan ekonomik şartlarda vatandaşın 
cebine destek olmak için kaliteli, güvenli ve 
uygun fiyatlı yemeğe ulaşmasını sağlıyoruz" 
dedi.   HABER MERKEZI

UYUŞTURUCU ve madde bağımlılığına karşı 
farkındalık yaratmak amacıyla uzman isimlerin 
katılımıyla bir panel düzenleyen Buca Belediye-
si,sorunun bireylerin değil ailelerin ve tüm toplu-
mun sorunu olduğuna dikkat çekti.Uyuşturucu ve 
Madde Bağımlılığı ile Mücadele konulu panelde 
uzmanlar alanlarına yönelik çalışmaları aktarırken 
bağımlı bireylerin aileleri de yaşadıkları zorlu sü-
reci anlattı.Buca Belediyesi Uyuşturucu ve Mad-
de Bağımlılığı ile Mücadele Komisyonu Başkanı 
Mustafa Yıldız, uyuşturucu kullanımının bireysel 
değil toplumsal bir sorun olduğuna dikkat çeke-
rek, bu nedenle sorunun çözümü noktasında tüm 
topluma görev düştüğünü söyledi. İzmir Emniyet 
Müdürlüğü Narkotik Uzman Eğitmeni Bircan Bir-
kan ise gençlerin yasaklı maddelerle ilk tanışma-
sının arkadaşları vasıtası ile olduğuna değinerek, 
bu konuda ailelere büyük iş düştüğünü açıkladı. 
Çocuk ve Ergen Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Uzmanı Prof. Dr. Zeki Yüncü ise madde bağımlı-
lığının kişinin genlerinde kalıcı değişimlere neden 
olduğunu aktardı. HABER MERKEZI

Buca’da bağımlılıkla 
mücadele anlatıldı

Turnuvada 99 sporcu
şampiyonluğa oynadı

EFES Selçuk Belediyesi ve İzmir Satranç İl 
Temsilciliği iş birliği ile Prof. Dr. İsmail Aka Kütüp-
hanesi ve Sosyal Etkinlik Merkezi’nde düzenlenen 
Efes’in Çocukları Satranç Turnuvası’nın ilk etabı 
tamamlandı. Turnuvaya 6 yaşından 18 yaşına kadar 
4 ayrı kategoride toplamda 99 satranç sporcusu 
katıldı.Efes’in Çocukları Satranç Turnuvası’nda 
8 yaş ve altı kategoride 31 sporcu, 10 yaş ve altı 
kategoride 32 sporcu, 14 yaş ve altı kategoride 
26 sporcu, 18 yaş ve altı kategoride ise 10 sporcu 
heyecanlı bir mücadele gösterdi.Satrancı gelecek 
nesillere sevdirmek ve çocukların hayatına dahil et-
mek için düzenlenen turnuvada satranç sporcularını 
yalnız bırakmayan ve heyecanlarına ortak olan Efes 
Selçuk Belediye Başkan Yardımcısı Bilgi Keskin, 
turnuva öncesinde hakemlere teşekkür ederken 
sporculara başarılar diledi.8,10,14 ve 18 yaş ve altı 
olmak üzere dört ayrı yaş grubu için düzenlenen 
turnuva çerçevesinde ilk beşe giren, kızlarda ilk üçe 
giren çocuklar hak ettikleri kupaya kavuşacak. 
HABER MERKEZI

CemilCemil
TugayTugay

İrfan İrfan 
ÖnalÖnal
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DÜZELTME İLANI
MENEMEN SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN 

YARDIMCILIKLARI
2024 Yılı 63 Kalem Laboratuvar Malzemesi ve Tıbbi Sarf Malzemesi Alımı İşi ihale 
edileceği ilan edilmiştir. Ancak 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 26. maddesine 
göre aşağıdaki hususlarda, düzeltme ilanı yayımlanmasına karar verilmiştir. Tekliflerin 
hazırlanması ve sunulmasında düzeltilen madde esas alınması gerekmektedir.
İKN:2024/718334
1-İdarenin
a) Adı:DEVLET HASTANESİ -MENEMEN SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN 
YARDIMCILIKLARI
b) Adresi: UĞUR MUMCU MAH. 1249 SOK. 11 35660 MENEMEN/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası:2328325859-2328325851
ç)İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet 
sayfası:https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-Düzeltmeye Konu İlanın Yayımlandığı;
a) Yerel Gazetenin adı ve Tarihi: YENİBAKIŞ-13.06.2024
b) Yerel İnternet Haber Sitesi Adı ve Tarihi:www.ilksesgazatesi.com-13.06.2024
3- Düzeltilen madde aşağıda belirtilmiştir; İhale ilanı 3/a maddesi: İhale (son teklif 
verme) tarih ve saati 23.07.2024 - 11:00 şeklinde değiştirilmiştir.

İzmir Ticaret Odası (İZTO) hazi-
ran ayı meclis toplantısına İzmir 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay ile CHP İzmir İl Başkanı Şe-
nol Aslanoğlu katıldı. Meclis’te halen 
9 liradan satılan 220 gram ekmeğin 
gramajının 200’e düşürülmesi ve 
fiyatının 10 TL olması kararlaştırıl-
dı. Artan maliyetler nedeniyle fiyat 
düzenlemesi yapmak zorunda kal-
dıklarını belirten İzmir Ticaret Odası 
Meclis Üyesi Hüseyin Sağır, 10 
liralık fiyatın 1 Temmuz’dan itibaren 
geçerli olacağını söyledi. Açılışta ko-
nuşan İZTO Başkanı Mahmut 
Özgener, İzmir Ekonomi 
Üniversitesi’nin (İEÜ) 
Güzelbahçe’ye taşınma-
sının ardından Bal-
çova’daki binaların 
yerine sağlık tesisi ve 
hastane yapacaklarını 
söyledi. Özgener, “12 
Haziran’da temelini 
attığımız Güzelbahçe 
kampüsümüzün inşa-
atı yaklaşık 3 yıl sonra 
bitecek ve üniversite-
mizi oraya taşıyacağız. 
Balçova’daki binamıza 
sağlık tesisi ve hastane yap-
mak için Çevre, Şehircilik ve İklim 
Bakanlığı’ndan onay geldi. İmar plan 
notu değişikliği İzmir Büyükşehir 
Belediyesi ve Balçova Belediyesi 
tarafından da hızlıca onayladı. Bunun 
için her iki başkanımıza da çok teşek-

kür ediyorum” dedi.

“İnciraltı çözülmeli”
İnciraltı ile yaşanan 

tartışmalara da değinen 
Başkan Özgener, “Kentimiz 

için atılacak adımları kamuo-
yunda tartışmak yerine kentin sivil 

toplum örgütleri olarak bir araya gelip 
aklımızdaki soruları burada tartışıp ona 
göre itiraz etme veya etmeme kararı 
verilmeli” diye konuştu. Başkan Cemil 
Tugay’a seslenen Özgener, “İnciral-
tı’nın planlanması konusunda belli bir 

aşamaya gelindi. İncelediğimiz planda 
Kültürpark’ın 7 kat büyüklüğünde yeşil 
alana yer veriliyor. Konunun karşılıklı 
olarak görüşülüp ivedilikle çözülmesi 
kentimiz için önemli olacaktır. Bu 
alanın sağlık turizmine kazandırılma-
sını gönülden istiyor ve destekleri-
nizi bekliyoruz” ifadelerini kullandı. 
Kültürpark’ın da dönüşmesi gerektiğini 
açıklayan Özgener, bu konuda da bü-
yükşehir belediyesi ile işbirliği içinde 
çalışmaya hazır olduklarını kaydetti. 
Özgener, “Kültürpark’in; müze ziya-
retleri ve tiyatro gösterileri yapılan, va-
tandaşların aileleriyle vakit geçirilecek 
güzel bir alana dönüştürülmesi büyük 
önem taşıyor” şeklinde konuştu. 

Kemalpaşa’ya onay geldi
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-

şikliği Bakanı Mehmet Özhaseki ile 
İzmir’de yeni iş alanlarının yaratılma-
sı için arazilerin imar dönüşümlerini 
sağlayarak arsa yaratılması konu-
sunda görüş alışverişinde bulunduk-
larını aktaran Özgener şöyle konuş-
tu: “Kentte yapılacak yeni sanayi 
yatırımları için arsa sağlanması için 
mera vasfını kaybetmiş alanların bu 
amaçla kullanılması konusunu baka-
nımız Özhaseki’ye ilettik. Kemalpaşa 

Lojistik Merkezi projesinin de hayata 
geçmesiyle kent merkezindeki trafik 
hissedilir boyutta rahatlayacak. Yine 
bu merkezi kapsayan planlar Çevre, 
Şehircilik ve İklim Bakanlığı tara-
fından onaylandı. Böylece lojistik 
merkezimizin faaliyet geçmesi için 
çalışmalara başlayacağız. Bu işi de 
başarıyla sonuçlandırmanın mutlulu-
ğunu yaşıyoruz.”

Meclis’te zam üzdü
hastane sevindirdi
İZTO Meclisi’nde 1 Temmuz’dan geçerli olmak 220 gramdan 200 grama indirilen 

ekmeğin 10 liradan satılması kararlaştırıldı. Diğer yandan İzmir Ekonomi 
Üniversitesi’nin Balçova’daki arsasına hastane ve sağlık tesisi yapılacağı açıklandı

Murat
Ervin

Meclis üyelerine seslenen ve 
İZTO’nun çalışmalarında her za-
man yanında olacağına vurgulayan 
İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cemil Tugay, “Bugün burada 
olmak ve sizlerle konuşma fırsatı 
bulmak benim için onur. Bu du-
rum sonuçlar da doğurmalı. Bana 
verdiğiniz fırsat için teşekkür ede-
rim ama diğer taraftan birbirimizi 
anlamak ve yolumuzun kesiştiği 
yerlerde destek olmak gerekiyor. 
Ortak noktada buluşmak üzere bir 
yol yürüyelim. İZTO’nun İzmir 
için yaptığı her çalışmada yanın-
da olduğumu bilmenizi isterim” 
ifadelerine yer verdi.

Tugay: Yanınızdayım

Su Sporları Avrupa 
Şampiyonası’nda Avru-
pa şampiyonu olan İzmir 
Ekonomi Üniversitesi 
öğrencisi 26 yaşındaki 
milli yüzücü Hüseyin 
Emre Sakçı, İzmir 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay 
ve İZTO Yönetim Kurulu 
Başkanı Mahmut Özge-
ner’in elinden plaketini 
aldı. Milli Yüzücü Emre 

Sakçı konuşmasında, 
“İstiklal Marşı okunur-
ken o duyguyu yaşamak 

çok tarifsizdi. Bizleri 
çok daha güzel günler 
bekliyor” dedi. 

Şampiyona plaketŞampiyona plaket

Mahmut Mahmut 
ÖzgenerÖzgener

Emre Emre 
SakçıSakçı

Cemil Cemil 
TugayTugay

EGE Turistik İşletmeler ve Ko-
naklamalar Birliği (ETİK) Yönetim 
Kurulu Üyesi Settar Kaplan son 
yıllarda büyük bir atılım yaparak 
dünya süper ligine adını yazdıran 
Türk Turizminin başarısının adeta 
cezalandırıldığını ve denetlemeler-
den başını kaldıramadığını savundu. 
Bakanlık ve sayıları 16’yı aşan kamu 
kurum ve kuruluşlarının turizmci-
nin başında Demoklesin Kılıcı gibi 
dolaştığını belirten Kaplan denetlen-
mekten iş yapamaz halde oldukları-

nın anlaşılması gereğine dikkat çekti.

“Turizm Birlikleri yapsın”
Her sektörün denetlenmesi taraftarı 

olduklarını vurgulayan Kaplan, ancak 
turizmin sahibinin ve denetleyicisinin 
Kültür ve Turizm Bakanlığı olması gere-
kirken öksüz, yetim bir sektör muamele-
si görerek nerdeyse herkesin denetimine 
tabi olduklarını kaydetti. Kaplan, “60 
yan sektörü kapsayan bacasız sana-
yiyiz. Alanımızda dünyanın önemli 
ülkeleriyle amansız bir yarışın, adeta 

savaşın içindeyiz. Biz bu mücadeleyi 
sadece yabancı rakiplerimize karşı değil 
kendi kurumlarımıza rağmen veriyoruz. 
Turizm sektörü bir denetim cenneti 
durumunda. Turizm Bakanlığı haricinde 
17 kurum ve kuruluş bizi denetliyor” 
diye konuştu. Sektörün gelişimini engel-
leyen, yatırımcıları sektörden uzaklaştı-
ran bu konunun yeniden düzenlenmesini 
isteyen Settar Kaplan denetim yetkisinin 
belirlenecek nitelik ve kriterleri taşıyan 
turizm birliklerine verilmesini istedi. 
HABER MERKEZI

“Denetlenmekten iş yapamıyoruz”
Türk turizminin son yıllarda adını dünya ligine yazdırdığını söyleyen ETİK Yönetim Kurulu Üyesi Settar Kaplan, 
“Bu başarımız da cezasız kalmıyor. 17 kurumun yaptığı denetimlerden başımızı kaldırıp iş yapamıyoruz” dedi

EGE Bölgesi’nde sadece Mani-
sa’nın Turgutlu ilçesinde yetişen 
ve yıl içerisinde bir ağaçtan 7 kez 
meyve alınması nedeniyle “yedi-
veren inciri” adı verilen meyvenin 
hasadına başlandı. Irlamaz, Yayla, 
Bozkır, Avşar, Osmancık, Dalbahçe 
ve Kurudere mahallelerinde yetişen 
yediveren incirinin bu yıl rekoltesinin 
memnun edici olduğu belirtildi. Tur-
gutlu Ziraat Odası Başkanı Abdullah 
Şenol, “Bu incir çeşidimiz 7 kez hasat 
ediliyor. 600 ila 800 dekar arazide 
yıllık ortalama 5 bin ton incir üretimi 
yapılıyor” dedi. Osmancık Mahallesi 
Muhtarı Uysal Özcan da incirin hem 
iç piyasaya hem de ihracata sunuldu-
ğunu aktararak, “Fiyatlar istediğimiz 
gibi olmasa da rekoltemiz çok güzel. 
80 hanenin bulunduğu bir köyüz ve 
yaklaşık 40 hane geçimini bu üründen 

sağlıyor. Olgun olarak topladığımız 
ürünler iç piyasaya, olgunlaşmadan 
topladıklarımız dünyanın dört bir 
yanına gönderiliyor. Ürünlerimizi 
satmakta sıkıntı yaşamıyoruz, satıcılar 
direkt köyümüze gelerek yemişimizi 
alıyor” diye konuştu. İncir tüccarı 

Memduh Karazeybek de Turgut-
lu’nun incirine yoğun talep olduğunu 
aktararak, “Ergin olanları ağırlıklı 
olarak turizm bölgeleri ve otellere, 
ham olanlarını ise yurt dışına, ABD 
ve Birleşik Arap Emirlikleri’ne gön-
deriyoruz” ifadelerini kullandı. AA

Yediveren incirinin hasadı başladı

TÜRKIYE’DE Kurban Bayramı’nı da içine alan 
tatil sürecinde toplam 659 milyon 257 bin 964 lit-
relik benzin ve motorin satışı yapıldı. Türkiye’de 
günlük ortalama benzin satışı yaklaşık 19 milyon 
litre, motorin satışı ise yaklaşık 52 milyon litre 
seviyesinde bulunuyor. Seyahatlerin yoğunlaştığı 
bayram dönemlerinde ise benzin ve motorin satış-
ları artıyor. Kurban Bayramı süresince toplam 473 
milyon 307 bin 998 litre motorin, 185 milyon 949 
bin 966 litre de benzin tüketildi. Böylece toplam 
akaryakıt satışı 659 milyon 257 bin 964 litre 
oldu. İzmir’de de aynı süreçte 11 milyon 689 bin 
404 litre benzin satışı yapıldı. Bayram ziyaretleri 
ve tatil için yola çıkanlar, araçlarının depolarını 
motorin türünde en çok 20 Haziran Cuma günü 
doldururken, 15 Haziran Cumartesi günü ise ben-
zinde en çok alım yaptı. Bayram satışlarının tutarı 
ise 9,61 milyar lirayı buldu. AA

Bayramda 660 milyon 
litre akaryakıt satıldı

MERKEZ Bankası (TCMB) Para Politikası Ku-
rulu (PPK) faiz kararını açıkladı. Banka, politika 
faizini yüzde 50’de sabit tuttu. Piyasadaki genel 
beklenti de faizlerin sabit tutulacağı yönündeydi. 
PPK açıklamasında, “Kurul, parasal sıkılaştırma-
nın gecikmeli etkilerini de göz önünde bulun-
durarak politika faizinin sabit tutulmasına karar 
vermekle birlikte, enflasyon üzerindeki yukarı 
yönlü risklere karşı ihtiyatlı duruşunu yinelemiş-
tir” denildi. “Hizmet enflasyonundaki yüksek 
seyir ve katılık, enflasyon beklentileri, jeopolitik 
riskler ve gıda fiyatları enflasyonist baskıları canlı 
tutmaktadır” denilen açıklamada Kurul, “Parasal 
sıkılaştırmanın gecikmeli etkilerini de göz önünde 
bulundurarak politika faizinin sabit tutulmasına 
karar vermekle birlikte, enflasyon üzerindeki 
yukarı yönlü risklere karşı ihtiyatlı duruşunu 
yinelemiştir” ifadelerini kullandı. AA

Faizde artış olmadı 
yüzde 50 ile devam

HAK-IŞ İzmir İl Başkanı Gültekin Şimşek, HAK-İŞ 
Akademi tarafından hazırlatılan “Refahın Adil Payla-
şımında Vergi ve Sosyal Politikalar Raporu” ile ilgili 
bilgilendirmelerde bulundu. Şimşek, millî gelirdeki 
artışın toplumun bütün kesimlerine adil bir şekilde 
yansımadığını vurgulayarak, “Bu millî gelirdeki artış 
ne yazık ki çalışanlara gelmiyor. Millî gelirden dar 
gelirlilerin, ücretlilerin aldığı pay da düşüyor. Bakın 
büyüme var. Büyümeden pay alması gerekirken 
pay almadığı gibi bir de elindekini de kaybediyor. 
Dolayısıyla burada büyümenin bütün toplum ke-
simlerine adil bir şekilde yansımadığını görüyoruz” 
diye konuştu. Ekonomideki büyümenin memnuniyet 
verici bir durum olduğuna dikkat çeken Gültekin 
Şimşek, “Tabii ki ihracat, üretim, yatırım artsın. Ama 
en azından bu zorlukları adil bir şekilde paylaşmamız 
gerekiyor. İşverenlerin de sermayenin de bu konuda 
elini taşın altına koyması gerekiyor. İmkanlar var, 
kaynaklarımız var ama bunlar bir yere doğru gidiyor” 
şeklinde konuştu. HABER MERKEZI

Şimşek: Adil bir 
paylaşım olmalı
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İZMİR SAHİL GÜVENLİK EGE DENİZ BÖLGE 
KOMUTANLIĞI BİRLİK BİNA ONARIMI İŞİ

İZMİR ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM 
DEĞİŞİKLİĞİ İL MÜDÜRLÜĞÜ

ADALET ve Kalkınma Partisi 
Sosyal Politikalar Başkanlığı, 
doğum oranlarındaki düşüşü 
değerlendirmek ve buna karşı 
öneriler geliştirmek amacıyla 
2 Temmuz’da çalıştay düzenle-
yecek. AK Parti Sosyal Politi-
kalar Başkan Yardımcısı Hakkı 
Öztürk, yaptığı 
açıklamada, 
TÜİK verilerine 
göre Türkiye’de 
2001’de 2,38 
olan toplam 
doğurganlık 
hızının 2023’te 
1,51 çocuk olarak 
gerçekleştiğinin 
duyurulmasının 
ardından çalıştay düzenleme 
kararı aldıklarını ifade etti. Öz-
türk, Sosyal Politikalar Başkanı 
Fatma Betül Sayan Kaya’nın 
ve akademisyenlerin katılacağı 
çalıştayın 2 Temmuz’da düzen-
leneceğini bildirerek, çalıştayda 
nüfus artış hızındaki düşüşe 
karşı önerilerin konuşulacağını, 

bunların da daha sonra 
Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığına sunula-
cağını kaydetti.

Çözüm paketleri 
Multidisipliner bir yaklaşımla 

birçok başlığı içinde barındıran 
kısa, orta ve uzun vadeli “çözüm 
paketleri”ne ilişkin uygulama 
planları hazırladıklarını aktaran 
Öztürk, bunların iktisadi, kültürel 
ve siyasal boyutları bulunduğunu 

anlattı. Öztürk, “Üç temel başlık 
var; doğum izni ile ilgili süre 
uzatımı, özellikle kadının çalışma 
hayatı içerisindeyken kreş veya 
bakım süreçlerinin maddi olarak 
desteklenmesi ve ikinci ve üçüncü 
çocuğa teşvik verilmesi gibi konu-
ların uygulanacağı genel paketleri 
ve çözüm önerilerini bu çalıştayda 
kararlaştıracağız.” diye konuştu.

Öztürk, nüfustaki yavaşlamanın 
tüm dünya ülkelerinin mücadele 
ettiği sorun haline geldiğine işaret 
ederek, bu sorunda başarıya ula-
şan ülkeleri incelediklerini belirtti. 
Bu örneklerden faydalanarak 
Türkiye’nin kültür ve geleneğine 
uygun bir model geliştireceklerini 
söyleyen Öztürk, şunları kaydetti:

“Alacağımız tedbirlerle birlikte 
‘demografik fırsat penceresi’ adı 
verilen genç ve eğitimli nüfu-
sumuzu hem muhafaza ederek, 
hem de sayısını arttırarak büyük 
Türkiye olmaya ilerleyecek meka-
nizmayı ortaya koymayı amaçlı-
yoruz.” AA

Adalet ve Kalkınma Partisi 
Parti İzmir İl Başkanı Bilal 

Saygılı, İzmir Büyükşehir Bele-
diyesi ile memurlar arasındaki 
toplu sözleşme krizi ile ilgili CHP 
Genel Merkezi’nin İzmir’ bir he-
yet göndermesine yönelik, “CHP, 
İzmir’i bu şekilde mi yönetecek? 
Her sorunda Ankara’dan bir 
heyet mi gönderecek. İzmir’i tatil 
beldesi olarak kullanan siyasile-
rin, kendi belediye başkanlarına 
güvenmeyerek oluşturdukları 
‘yerel idare vesayeti’ CHP’nin 
yeni siyasi çıkmazının adıdır” 
ifadelerini kullandı. 

Kriz çözülemedi
Sosyal medya hesabından 

açıklama yapan AK Parti İzmir İl 
Başkanı Bilal Saygılı, şu ifadeleri 
kullandı, “CHP’nin İzmir’i yö-
netmekteki acziyeti bugün bir kez 
daha ortaya çıktı. İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi’nde Başkan Cemil 
Tugay ve memurlarımız arasında-
ki toplu sözleşme krizi bir türlü 
çözülemeyince CHP Genel Mer-
kezi’nin İzmir’e heyet gönderme 
kararı aldığı medyaya yansıdı. Bu 
nasıl bir mantıktır? “ dedi. 

Vesayet çabası
Her sorunda Ankara’dan bir 

heyet mi gönderilcek?” diyen 
Saygılı, “CHP Genel Merkezi’nin 
bu hamlesi aynı zamanda Baş-
kan Tugay üzerinde dışarıdan bir 

vesayet kurma çabası olduğunu 
da gösteriyor. Üstelik buraya İz-
mir’deki CHP’li belediye başkan 
adayları ve üst düzey belediye 
bürokrasinin belirlenmesinde 
etkili olduğu bilinen Malatya 
Milletvekili Veli Ağbaba gibi bir 
ismin gönderilmesi de bu durumu 
net bir şekilde ortaya koyuyor. 
İzmir’i tatil beldesi olarak kul-
lanan siyasilerin, kendi belediye 
başkanlarına güvenmeyerek oluş-
turdukları ‘yerel idare vesayeti’ 
CHP’nin yeni siyasi çıkmazının 
adıdır. İzmirli kentini böylesine 
bir garabetle yönetmeye çalı-
şanları görüyor ve notunu buna 
göre alıyor.” diyerek paylaşımını 
tamamladı. HABER MERKEZİ

Doğumdaki düşüş için
çalıştay düzenleniyor

AİLE ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş, 
Bakanlık bünyesindeki Bilim 
Kurulu’ndan temel beklentilerinin 
aile yapısının güçlendirilmesi, 
kadın refahının artırılması, kadına 
yönelik şiddetin önlenmesi husus-
larında yeni öneriler getirmesi ol-
duğunu belirterek, “Ayrıca çocuk, 
engelli ve yaşlı hizmetlerimizin 
geliştirilmesi hususunda yürüttü-
ğümüz çalışmalarda sizlerden özel 
destek istiyoruz.” dedi. Göktaş, 
“Aile ve Sosyal Hizmetler Bakan-
lığı Bilim Kurulu Komisyonlar 
Toplantısı”nda yaptığı konuşma-
da, Bakanlık olarak politikalarını 
her daim bilimsel temel üzerine 
inşa ettiklerini söyledi. 

Temel taşı aile
Türkiye’nin temel taşı olan aile 
yapısının korunması ve güçlen-
dirilmesinde attıkları adımla-
rın kaynağının bilim olduğunu 

dile getiren Göktaş, çocukların 
iyilik halini önceleyen faaliyet-
leri bilimsel yöntemlere dayalı 
uygulamalarla yürüttüklerini 
söyledi. Engelli ve yaşlı hizmetle-
rini daha ileri seviyelere taşımak 
için ana kaynaklarının bilimsel 
araştırmalar olduğuna işaret eden 
Göktaş, “Bilimsel çalışmaları, 
yürüttüğümüz sosyal politikalarda 

en önemli rehberlerimizden biri 
olarak görüyoruz. Çünkü bilim, 
bizlere toplumun ihtiyaçlarını en 
doğru yoldan edinebilme şansı 
sunuyor. Bu amaçla yürüttüğümüz 
çalışmalarla hem hizmetlerimizin 
etkinliği artıyor hem de gelecek-
teki politikalarımız için sağlam 
bir zemin oluşturuyor.” şeklinde 
konuştu. AA

İzmir Sahil Güvenlik Ege Deniz Bölge Komutanlığı Birlik Bina Onarımı İşi yapım 
işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile 
ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/825647
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ İL 
   MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Anadolu Cad. No:41/5 35580 BAYRAKLI/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 0 232 3416800 - 0 232 3416536
ç) İhale dokümanının  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası 
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : İzmir Sahil Güvenlik Ege Deniz Bölge Komutanlığı 
   Birlik Bina Onarımı İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Adet Binanın İç ve Dış Cephe Boyası İşi
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
   içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim  : Bayraklı/İZMİR
edileceği yer 
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün 
   içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) : 11.07.2024 - 10:00
tarih ve saati 
b) İhale komisyonunun : İzmir Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl 
toplantı yeri (e-tekliflerin    Müdürlüğü (İhale Birimi) (Adalet Mah. Anadolu Cad.
açılacağı adres)   No : 41/5 Bayraklı/İZMİR)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik 
kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri 
gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı 
alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel 
kişiliğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi 
odası/ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali 
müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra 
düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu 
şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif 
edilen bedelin % 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere 
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk 
sayılacak mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Bu ihalede benzer iş olarak; 19.06.2018 tarihli ve 30453/m sayılı Resmi Gazetede 
yayınlanarak yürürlüğe giren "Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek 
Benzer İşlere Dair Tebliğ"de yer alan (B) üst yapı (Bina Grubu) işlerinden III. 
Gruptaki İşler ve (B) üst yapı (Bina Grubu) işlerinden III. Gruptaki İşlere ait 
onarım işleri benzer işlere denk sayılacaktır.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği
Mimarlık
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale 
sonucu üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin 
reddedilecektir.

“CHP, İzmir’i yönetmekten aciz”
Toplu iş sözleşmesi krizinin 
çözümü için CHP Genel Merke-
zi’nden heyet gönderilmesine 
tepki gösteren Adalet ve Kal-
kınma Partisi İzmir İl Başkanı 
Bilal Saygılı,  “Her sorunda An-
kara’dan bir heyet mi gönde-
rilecek. CHP İzmir’i bu şekilde 
mi yönetecek?” diye konuştu

Bilal Bilal 
SaygılıSaygılı

2 Temmuz’da Adalet ve Kalkınma Partisi tarafından, nüfus artışındaki düşüşü 
değerlendirmek ve buna karşı önlemler geliştirmek amacıyla düzenlenecek çalıştaya, Adalet 

ve Kalkınma Partisi Sosyal Politikalar Başkanı Fatma Betül Sayan Kaya da katılacak

Fatma Betül Fatma Betül 
Sayan KayaSayan Kaya

Bakan Göktaş, “Aile
yapısı güçlendirilmeli”

Mahinur Mahinur 
Özdemir Özdemir 
GöktaşGöktaş

Hakkı Hakkı 
ÖztürkÖztürk
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Yakıcı konu 
iş kazaları,
dolayısıyla 

‘iş cinayetleri’-1
emnvarol@hotmail.com

Bugünkü yazımın konusu, öncelikle bizim ülke-
mizin, bizim kadar olmasa da dünya genelinde 
en yakıcı, en can alıcı ortak sorunlarımızdan 

birisi olan, bir ihmaller, bir vurdumduymazlıklar, bir 
“işine gelmezlikler” nedeniyle alınmayan önlemler 
sonucu oluşan, dolayısıyla da “İş cinayetleri” olarak 
adlandırabileceğimiz iş kazaları. 

Bu yazımda, değişik kaynaklardan elde ettiğim konu 
ile ilgili bilgiler kadar, genç jenerasyon bir gazeteci ar-
kadaşım tarafından hazırlanmış, şu anda gazetem Yeni 
Yeni Bakış’ın İnternet Gazetesi’nde editör olarak görev 
yapmakta olan Özge Uğulu tarafından hazırlanmış, 
yarışma katılımlı, inceleme-araştırma-röportaj içerikli 
eserinden alıntılar yaparak konunun içeriğini genişlet-
mek, dolayısıyla konuyu detaylandırmak istiyorum. 

İnceleme-araştırmanın verileri 2023 yılını kapsıyor. 
Konunun başlığında Özge Uğulu, “Bireysel Görünen 
Kolektif Mesele” diyor. Verileri inceliyorum. İşçi Sağ-
lığı ve İş Güvenliği Meclisi (İSİG) verilerine göre 2023 
yılının ilk 7 ayında İzmir’de en az 39 işçi iş kazalarında, 
dolayısıyla bir diğer deyişle “İş cinayetleri”nde yaşa-
mını yitirirken, ülke genelinde yaşamını kaybedenlerin 
sayısı ise bin 51’e ulaşmış.  2023 yılının ilk 7 ayına 
baktığımızda Türkiye’de Ocak ayında 116, şubatta 
195, martta 130, nisanda 123, mayısta 146, haziranda 
159 ve temmuzda 182 olmak üzere en az bin 51 işçi 
yaşamını yitirmiş. İSİG’in, yılın ilk 7 ayını içeren İzmir 
özelindeki verileri incelendiğinde, 2023’ün ilk 4ayında 
13, mayısta 16, haziranda 3, temmuzda en az 7 işçi 
işcinayetlerinde hayatını kaybetmiş. Yılın ilk 7 ayında 
toplamda39 işçi, uygun olmayan ortam ve kötü çalışma 
koşulları içerisinde yaşamını yitirmiş.

Konuyu incelemeyi sürdürdüğümüzde İSİG 
verilerine göre, 2023 yılının temmuz ayında sektörler 
bağlamında, tarım, orman iş kolunda 56 emekçinin 
(22 işçi ve 34çiftçi) taşımacılık iş kolunda 28, inşaat, 
yol iş kolunda 21, belediye, genel işler iş kolunda 16, 
konaklama, eğlence iş kolunda 10, ticaret, büro, eğitim, 
sinema iş kolunda 9, enerji iş kolunda 8, gıda, şeker iş 
kolunda 7, metal iş kolunda 6, madencilik iş kolunda 
5, gemi, tersane, deniz, liman iş kolunda 3, tekstil, deri 
iş kolunda 2, basın, gazetecilik iş kolunda 2, çimento, 
toprak, cam iş kolunda 2, sağlık, sosyal hizmetler iş 
kolunda 2, savunma, güvenlik iş kolunda 2,petro-kim-
ya, lastik iş kolunda 1, ağaç, kâğıt iş kolunda 1, iş 
kolu belirlenemeyen ise 1 işçinin hayatını kaybettiğini 
görüyor, yine aynı aydaki işçi ölümlerinin nedenlerini 
incelediğimizde de 2023 yılının Temmuz ayında ölüm-
lerin nedenlerine göre dağılımın,trafik, servis kazası 
nedeniyle 52, ezilme, göçük nedeniyle 35, elektrik çarp-
ması nedeniyle 22, yüksekten düşme nedeniyle 17, kalp 
krizi, beyin kanaması nedeniyle 16, şiddet nedeniyle 
11, zehirlenme, boğulma nedeniyle 9, intihar nedeniyle 
6, patlama, yanma nedeniyle 5 işçi, kesilme, kopma 
nedeniyle 3, diğer nedenlerden dolayı 6 işçinin hayatını 
kaybettiği sonucuna varıyoruz.

Akademisyen ve İSİG Gönüllüsü Aslı Odman’a 
göre “Cezasızlık işçi ölümlerini artırıyor”, gerçek 
sorumlular yargılanmıyor. Odman konu ile ilgili olarak 
“İş yerlerinde bu riski bire bir beden ve ruhlarında 
taşıyan işçilerin bu kolektif sorunla kolektif olarak baş 
etmesi gerekiyor” diyor ve örgütlenmenin önemine 
dikkat çekiyor.

İş kazaları, dolayısıyla da bana göre “İş cinayetleri” 
öyle ciddi, öyle yaşamsal önem taşıyan bir konu ki; 
bazı iş kolları öyle ki, en küçük güvenlik önleminin 
atlanmaması, güvenlik anlamında en küçük ayrıntının 
bile göz ardı edilmemesi gereken, ip üzerinde yürüyen 
cambaz misali, ölümle yaşamın arasında gidip gelen 
iş kolları var. Hele ki, bizim ülkemiz gibi önlemi az, 
ihmali çok ülkelerde.

Bir sonraki yazımda önemine atfen, konuyu veri ve 
belgelere dayalı ve ayrıntılı olarak incelemeyi sürdüre-
ceğim.

Emin Varol

Bir islemBir islem
üc sonucüc sonuc

Ege Perakendeciler Derneği (EGE-
PERDER) Başkanı ve İzmir Ticaret 
Odası (İZTO) Meclis Üyesi Feyzi 
Başdaş ise Türkiye’nin henüz bu deği-
şikliğe hazır olmadığının altını çizdi. 
Sadece vatandaşın değil ülke ticaretinin 
de buna hazır olmadığına dikkat çeken 
Başdaş “Hala yüzde 30-35 civarında 
nakit kullanan müşteri var. Şu anda hala 
İzmir’in içinde kredi kartı taşımayan 
ve kredi kullanmayı tercih etmeyen 
binlerce insan var. Bu yüzden biz böyle 
bir sisteme girmeyi düşünmüyoruz” 
şeklinde konuştu. Birçok insanın har-
camalarını ayarlayamadığı için 
kredi kartı kullanmayı bırak-
mayı düşündüğünü kayde-
den Başdaş, “Özellikle yurt 
dışında birçok insan kredi 
kartı kullanmayı reddediyor. 
Burada da dahil olmak üzere 
insanlar ne harcadıklarını 
bilmek istediklerini, 
kredi veya banka 
kartı kullandık-
larında ayarını 
tutturama-
dıklarını dile 
getiriyorlar. 
Açıkçası bu 
uygulamanın 
popülist bir 
hareket oldu-
ğunu ve rek-
lam amaçlı 
yapıldığını 
düşünüyo-
rum” dedi.

“Reklam 
amaçlı”

ÖZEL

Deniz Tavas
HABER

Ülke 
gene-
linde 

yaygın olarak 
hizmet veren bir 
zincir marketin 
8 Temmuz itiba-
riyle nakit para 
kabul etmeyeceği 
ve sadece kredi 
kartıyla alışverişe 
izin vereceğini 
açıklaması hem va-
tandaşı hem de mar-
ket sahiplerini böldü. 
Uzmanlar nakit ola-
rak ödeme yapama-
yan kimi dolandırıcı-
ların sırasını bekleyen 

müşteriye 
‘parasını 
vereyim 
sizin kartınızdan 
geçireyim’ öneri-
sinde bulunabile-
ceğini bunun sonu-

cunda ise 
iyi niyetli 
vatandaşa 
sahte para 
verilip mağ-
dur edilebile-
ceğini açıkla-
dı. Vatandaşın 
bir sonraki 
alışverişinde 
bilmeden aldığı 
sahte parayı kul-
lanmak istemesi 
halinde ise adli 
sürecin başla-
yıp hapis cezası 
alabileceği, yardım 
edeyim derken 
hapse düşebileceği 
belirtildi. 

Yaşlılar zorlanır
Sadece kredi kartı kabul ede-

ceğini duyuran market bu kararın 
nedeni olarak ödeme sürecinin 
hızlandırılması ve daha hijyenik 
bir alışveriş imkanı sunmak ola-
rak açıklasa da vatandaşlar farklı 
tepki verdi. Çok sayıda müşteri, 
her zaman kredi kartı veya banka 
kartı taşımadığını ve bu durumun 
alışverişlerini zorlaştırabilece-
ğini söyledi. Bu karar özellikle 
yaşlı müşteriler ve dijital ödeme 
yöntemlerine alışkın olmayan 
müşteriler tarafından eleştiri-
lirken bazı müşteriler de dijital 
ödeme sisteminin hijyen ve hız 
sağlayacağını iddia etti. Nakit 

kullanımını yasaklamanın alışve-
riş süreçlerini daha temiz, güvenli 
ve hızlı hale getireceğini belirten 
vatandaşların bazıları bu değişik-
liği desteklediklerini belirtti. 

“Bölgeye göre olmalı”
Yeni sistemin yaygınlaşıp 

yaygınlaşmayacağı merak edilir-
ken Prof. Dr. İbrahim Attila Acar, 
“Kredi kartı uygulaması temelde 
kayıt dışılığın önlenmesi açısın-
dan önemli. Yani bunun önemli 
ölçüde devlet için bir faydası 
olacağını düşünüyorum. Çünkü 
devlette ciddi gelir kayıpları var. 
Bu kayıt dışı işlemler yani elden 
nakit alışveriş yapıldığı için ve 
fiş fatura gibi belgeler talep edil-
mediği zaman, devlet buradan 
ciddi gelir kaybı yaşıyor” diye 
konuştu. Zincir marketlerin bu-
lundukları konuma göre sistemin 
uygulanıp uygulanmayacağına 
karar vermenin daha doğru 
olacağını anlatan Acar, "Bu tarz 
marketlerde olan olay, o market 
zincirlerinin yerleştiği alanlar 
açısından önemli olabilir. Kredi 
kartı kullananların ve insan nüfu-
sunun çok yoğun olduğu merkezi 
bölgelerde bu işlem mantıklı 
olabilir. Fakat halkın önemli bir 
kısmının hala nakit kullanmaya 
devam ettiği unutulmamalı. 
Böyle bir uygulamayı market 
zincirleri için şimdilik iddialı 
bir girişim olarak görüyorum” 
ifadelerini kullandı.

Türkiye’de bir zincir marketin 
başlattığı sadece kredi 
kartının kabul edildiği 
alışveriş sistemi sahte 
para dolaşımını artırıp 

suçsuz vatandaşı 
hapse gönderebilir. 

Ekonomistler 
 kredi kartı sayesinde 

vergi kaçağının 
önlenebileceğini 

vurgularken market 
sahipleri ise 

bunun popülist 
bir hareket 
olduğunu 
söylüyor

Postacılık mesleği
onu ‘şampiyon’ yaptı

PTT İzmir 
Başmüdürlüğü’nde 

çalışan ve 
Postacı Yürüyüş 

Yarışması Türkiye 
Finali'nin kadın 

kategorisinde 2023 
ve 2024 şampiyonu 

olan Gülşen 
Çerçi, şimdi de 

Balkan yarışında 
şampiyonluğu 

hedefliyor

POSTACI Yürüyüş Yarışması kadınlar ka-
tegorisinde son iki yıldır Türkiye şampiyonu 
olan Gülşen Çerçi, uluslararası yarış-
malarda da şampiyonluğu hedefliyor.
Zorlu coğrafya ve iklim koşullarında 
insanların hasret duygularını, 
acı tatlı haberlerini taşımak için 
durmaksızın yürüyen postacılar, 
postacı yürüyüşünün bir 
anlamı olduğuna inanıyor.17 
yıldır postaları adreslerine 
ulaştıran Çerçi, ilk yarışlara 2008 
yılında katıldı. Kendi katego-
risinin yanı sıra maraton ve ultra 
maraton sporu da yapan Çerçi, yurt 
içi ve dışında birçok yarışmalarda 
yer aldı.Üst üste iki kez Türkiye 
şampiyonluğuna ulaşan Çerçi, ba-
şarılarının devamı için idmanlarını 

Balçova'daki Kent Ormanı'nda çoğu zaman 
9 yaşındaki oğlu Göktuğ ile birlikte yapıyor. 
Yüzme sporuna yönlendirdiği oğlu annesini 
hiç yalnız bırakmıyor, onunla birlikte koşu-
yor ve moral veriyor. Saat 05.00'te uyanan 

başarılı sporcunun antrenman sonrası ise 
PTT'deki mesaisi başlıyor.

Her sporun temelinde yürüyüş ol-
duğuna dikkat çeken Çerçi, "Yürüyüş, 
çoğu kişinin bilmediği, atletizmin 

en önemli branşlarından biri aslında. 
Olimpiyatlarda bu spor yapılıyor ve bizi 
olimpiyatlarda temsil eden sporcularımı-
zın birçoğu PTT kökenli postacılarımızın 

çocukları" dedi.Yarışlara daha çok koşarak, 
yarışlara yakın dönemlerde yürüyüş 
yaparak hazırlandığını dile getiren Çerçi, 
haftanın 7 günü antrenman programını 
yerine getirdiğini dile getirdi. AA

TURIZMCI Yiğit Girgin, turizmde tesis yatırımı 
kadar, insan kaynağının da önemli olduğuna dikkat çekti. 
Nitelikli insan kaynağı bulmakla ilgili sıkıntının her geçen 
gün derinleştiğini vurgulayan Girgin, turizm sezonunun 
6 ayla sınırlı olması nedeniyle insanların farklı sektörlere 
yönelmeye başladığını söyledi. Sürdürülebilir turizm için 
hizmet sektöründe çalışan yeni personele her dönem ihti-
yaç olduğunu hatırlatan Yiğit Girgin, “30 yıllık bir işletme 

bile günümüzde resepsiyonist 
bulmakta zorlanıyor. Çalı-
şanlar sezonluk iş istemiyor, 
12 ay devamlılık arıyor veya 
6 aylık kazancıyla yıl boyu 
geçinebilmek için yüksek 
meblağ talep ediyorlar” diye 
konuştu. Turizmden diğer 
sektörlere geçişkenliğin de 
çok fazla olduğunu kaydeden 
Yiğit Girgin, “Yeni öğrenci 
yetiştirmekte de zorlanıyoruz. 
Düşünün siz turizm meslek 
lisesi öğrencisisiniz. Okul 

15 Haziran'da kapanıyor. Biz ise mayısta otelin kapılarını 
açıyoruz. Öğrencilerden sektör olarak yeterince verim 
alamıyoruz. Stajyer öğrencinin 30 günlük süresi var. Bu 
süreyi tamamlayınca gidiyor. Sektör cazibesini kaybet-
meden sürdürülebilir insan kaynağı için ciddi adımlar 
atılması gerekiyor. Yeni otel yatırımı yapmak elbette çok 
önemli. İnsan yetiştirmediğiniz müddetçe otel yatırımı da 
hizmet kalitesi de eksik kalmış oluyor. Sektörde yetişmiş 
personel elbette ki var, fakat belli bir noktaya kadar yetiyor. 
Turizmin kendi kendini beslemesi için Milli Eğitimin de 
destekleyici olması gerekli. Türk turizminde insan kaynağı 
sıkıntısı derinleşiyor” ifadelerini kullandı.   
HABER MERKEZI

Turizmci, çalıştıracak
eleman bulamıyor

TÜRKIYE A Milli Futbol Takımı, Avrupa Şampiyona-
sı'ndaki üçüncü maçında Çekya ile karşı karşıya geldi. 
Almanya'nın Hamburg kentinde düzenlenen karşılaşma, 
İzmirlileri de ekran başına kilitledi. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi'nin Karşıyaka Zühtü 
Işıl ve Alsancak Gündoğdu 
Meydanı ile Göztepe Denizatı 
Parkı'nda kurduğu dev ekranları 
gören yurttaşlar, sandalyelerini, 
yiyecek ve içeceklerini alarak 
ekranların karşısına geçti. Çocuk-
lardan yaş almış kişilere kadar 
birçok yurttaş, aynı anda sevinip 
aynı anda üzüldü.Taraftarlardan 
Çağlar Adıgüzel, İzmir Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan böyle bir hizmetin verilmesinin kendilerini mutlu 
ettiğini vurgulayarak, "Açık hava olması çok iyi. Hem 
de böyle bir dev ekranda izlemek harika. Büyükşehir 
Belediyesi'ne teşekkür ediyorum” dedi. Türkiye A Milli 
Futbol Takımının maçı kazanmasın ardından, yurttaşlar 
büyük bir sevinç yaşadı. Dakikalarca başarıyı kutlayan 
İzmirliler, keyifli anılar biriktirdi. Meşale yakan, dans 
eden futbol severler, o anları fotoğraf ve görüntü çekerek 
ölümsüzleştirdi. DHA

Vatandaşlar
Milli maçı

dev ekranlarda 
birlikte izledi

İbrahim İbrahim 
Attila Attila 
AcarAcar

Feyzi Feyzi 
BaşdaşBaşdaş

Gülşen Gülşen 
ÇerçiÇerçi

Yiğit Yiğit 
GirginGirgin
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Manisa FK sahaya indi
1’INCI Lig’deki tek Ege temsilcisi 
olarak kalan Manisa Futbol Kulübü, 
2024-25 sezonu hazırlıklarına ger-
çekleştirdiği antrenmanla başladı. 
Manisa Futbol Kulübü yeni Teknik 
Direktörü Çağdaş Çavuş idaresinde, 
yeni sezon çalışmalarına tesisle-

rinde başladı. Fikri Bayrıl Spor 
Tesisleri’nde gerçekleşen antren-
man koşuyla başladı. Dayanıklılık 
çalışmasıyla devam eden antrenman 
dar alan oyunlarıyla sona erdi. Öte 
yandan Manisa ekibinde teknik ekip 
de belli oldu. Kulüpte Çavuş’un 

ekibinde Bulut Ferruhlar ve Uğur 
Yazıcı yardımcı antrenör, Atacan 
Öztürk kaleci antrenörü, Levent 
Kula maç ve performans analizi 
antrenörü, Muhammet Fatih Çağlın 
ve Murat Yıldız atletik performans 
antrenörü olarak işbaşı yaptı.DHA

SIRADAKI SIRADAKI 
2024 Avrupa 

Şampiyonası 
(EURO 2024) 

F Grubu’ndaki 
üçüncü maçında,51. 
dakikada Hakan 
Çalhanoğlu’nun, 90+4. 
dakikada ise Cenk 
Tosun’un ayağından ka-
zandığı gollerle, maçın 
20. dakikasında Salih 
Özcan’ın ayağına basan 
Barak’ın ikinci sarı karttan 
gördüğü kırmızı kartla 
oyundan ihraç olmasıyla 
10 kişi kalan Çekya’yı 2-1 
mağlup ederek gruptan çık-
mayı başaran A Milli Futbol 
Takımımız, adını son 16 
turuna yazdırmanın gururunu 
yaşıyor. Bu sonuçla A Milliler grupta 6 
puanla ikinciliği kazanarak şampiyonada 
ilk 16 turuna kaldı ve Avusturya ile eşleşti.

İlk 11’de 7 değişiklik
A Milli Takım’da Teknik Direktör 

Vincenzo Montella Portekiz ile oynanan 
karşılaşmaya göre 

ilk 11’de 7 değişiklik 
yaparak takımı oluşturdu. 
Portekiz maçının başlan-
gıç kadrosunda yer alan 
Altay Bayındır, Zeki Çelik, 
Abdülkerim Bardakcı, Kaan 
Ayhan, Yunus Akgün, Orkun 
Kökçü ve Kerem Aktürkoğ-
lu’nun yerine Çekya karşısın-
da Mert Günok, Mert Müldür, 
Merih Demiral, İsmail Yüksek, 

Salih Özcan, Arda 
Güler ve Kenan 
Yıldız, ilk 11’de 
sahaya çıktı. 
Milli Takım’ın 
yedek kulübe-
sinde ise Altay 
Bayındır, Uğur-
can Çakır, Zeki 

Çelik, 
Okay 

Yokuşlu, Orkun Kökçü, Kerem Aktür-
koğlu, Cenk Tosun, Yusuf 
Yazıcı, Ahmetcan Kap-
lan, İrfan Can Kahveci, 
Kaan Ayhan, Semih 
Kılıçsoy, Yunus 
Akgün ve Bertuğ Yıl-
dırım görev bekledi. 
HABER 
MERKEZI-AA

İlk maçta Gürcistan’ı 3-1, 
önceki gün de Çekya’yı 
2-1’lik skorla mağlup 
ederek 2024 Avrupa 

Şampiyonası’nda (EURO 
2024)’te ilk 16’ya adını 

yazdırma başarısını 
gösteren A Milli 

Futbol Takımımız, 
Avusturya ile 

eşleşti. Türkiye 
Avusturya ile 
2 Temmuz’da 

Leipzig’de 
karşı karşıya 

gelecek

Gürcistan ile oynadığımız karşılaşmada A 
Milli Futbol Takımımız’ın ikinci golünü 
kaydeden milli futbolcumuz Arda Güler, 
19 yaş 114 gün ile Avrupa Şampiyonası 
tarihinde çıktığı ilk maçta gol atan en 
genç oyuncu rekorunu kırdı.Daha önce bu 

rekor, 19 yaş 128 günle 
Portekiz’in yıl-
dızı Cristiano 
Ronaldo’nun 
elinde bulu-
nuyordu.

Arda, Ronaldo’nun rekorunu kırdıArda, Ronaldo’nun rekorunu kırdı

AVUSTURYAAVUSTURYA

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Çekya ile 
Türkiye arasında 

oynanan karşılaşmada tribünler 
tamamen doldu.Volkspark Stadı’nın 

büyük bölümünde Türk taraftarlar yer 
aldı. Ay-Yıldızlı forma ve bayraklarla 

tribünde yer alan taraftarlar, milli takıma 
büyük destek verdi.F Grubu’nu 6 puanla 

ikinci sırada tamamlayan Ay-Yıldızlı 
ekip, son 16 turunda D Grubu’nu 

lider bitiren Avusturya ile 
eşleşti.

Volkspark Stadı’nda 
büyük coşku

A Milli 
Takım’da 

dizindeki ağrı 
nedeniyle Portekiz karşılaşma-
sının kadrosundan çıkarılan Mert 
Günok, Çekya karşısında kalesin-
deki yerini aldı.Portekiz maçının 

ardından takımla çalışmalara 
katılamayan ve daha 

sonra takımla çalışan 
Mert, Çekya karşısında 
ilk 11’de sahaya çıktı. 
Ay-Yıldızlı ekipte sakatlığı 
nedeniyle takımdan ayrı 
çalışan Orkun Kökçü de 
maç kadrosunda yer aldı, 
cezalı Abdülkerim Bardakçı 
maç kadrosunda yer ala-
madı. Vincenzo Montella, 
Abdülkerim’in yokluğunda 
Samet’in yanında Merih’e ilk 
11’de yer verdi. 

MERT MERT 
GÜNOK GÜNOK 
KALEDEKALEDE

Türkiye, A Millilerin ilk 16’ya kalmasının gururunu yaşıyorTürkiye, A Millilerin ilk 16’ya kalmasının gururunu yaşıyor

KADIN futbolunda önemli başarıları bulunan ve 
Konak Belediyespor ile Şampiyonlar Ligi’nde son 
16’ya kalarak kırılması güç bir rekorun sahibi olan 
Hüseyin Tavur, 9 yıl aradan sonra tekrardan kadın fut-
boluna dönmeye hazırlanıyor. Konak Belediyesi kadın 
futbol takımıyla üst üste 3 şampiyonluk, Şampiyonlar 
Ligi’nde son 16 ve Türkiye’de kadın futbol liglerinde 
55 maçtır yenilgi yüzü görmeyerek başarılı takımın 
mimarı olan Hüseyin Tavur, 9 yıl aradan sonra kadın 
futboluna dönmeye hazırlanıyor. 2015 yılından itiba-
ren Altay A Takımı yardımcı antrenörlüğü dahil tüm 
altyapı yaş gruplarında teknik sorumluğu görevlerinde 
bulunan Tavur, kadın futbol liglerinden gelen teklifleri 
değerlendireceğini söyledi.  2014 yılında emekleme 
dönemindeki kadın futbolunun artık Futbol Federas-

yonu’nun destekleriyle iyi bir döneme 
girdiğini belirten deneyimli teknik 

direktör Hüseyin Tavur, “Benim 
bıraktığım yıllardan şu ana kadar 
kadın futbolu yükselen bir ivme 
kazandı. Önce Beşiktaş, daha sonra 
Galatasaray ve Fenerbahçe de kadın 
futboluna yöneldi. Bu da kızların 

futbola olan 
ilgisini 
arttırdı. 
Son yıl-

larda Milli 
Takım’ın 
da başarıları 

ve televiz-
yonların 
canlı yayın 

yapması kadın 
futbolunun 
popülerliğini 

göstermiş 
oldu” dedi.  

 

Tavur, kadın 
futboluna
dönüyor

HABER HABER 
MERKEZIMERKEZI

Altekma’da
Buculjevic 

yuvaya döndü
Efeler Ligi’ne 1 yıl aradan sonra geri 
dönen Altekma, yabancı transferinde ilk 
imzayı tanıdık bir isme attırdı. İzmir ekibi 
2 sezon önce formasını giyen Sırp pasör 
Maksim Buculjevic’i yeniden renklerine 
bağlandı. Altekma’da 2020-2022 yılları 
arasında 2 sezon görev yapan 33 yaşındaki 
tecrübeli oyuncu daha sonra 
VojvodinaNovi Sad ve Slepsk-
MalowSuwalki formalarını 
terletti.Yakından tanıdık-
ları, kalitesini çok iyi 
bildikleri bir oyuncuyla 
yeniden anlaşmanın 
mutluluğunu yaşadık-
larını belirten Voleybol 
Şube Sorumlusu Uğur 
Tendik, “Maksim’i daha 
önce olduğu gibi yine 
takımımızın önemli bir 
parçası olacağını düşü-
nerek kadromuzu kattık. 
Ligimizi ve kulüp yapımızı 
yakından tanıyor. Ondan 
beklentimiz yine büyük 
olacak” dedi.DHA

SÜPER Lig’de yeni sezon öncesi transferde 
son olarak daha önce anlaştığı Orta Afri-

kalı orta saha oyuncusu Isaac Solet’i 
Bulgar ekibi Slavia Sofya’dan satın 

alma opsiyonuyla resmi olarak 
kiralayan Göztepe kaleci arayış-
larına da başladı. Geçen sezon 
futbol şubesini yöneten Sport 
Republic’in İngiltere’deki kulübü 
Southampton’dan Polonyalı kaleci 

Mateuzs Lis’i kiralayan ancak bu 
sene 27 yaşındaki file bekçisini kad-

roda tutması zor gözüken Göz Göz,  
alternatiflerini belirledi. Lis umutlarını 

azaltan Göztepe, Ertaç Özbir’e kanca attı. Baş-
kent ekibi ile küme düşme üzüntüsü yaşayan Ertaç’ın 
da kariyerine Süper Lig’de devam etmek istediği ve 
Göztepe’ye olumlu yanıt verdiği öğrenildi. DHA 

Göztepe 
kaleci 
arıyor

Vincenzo Vincenzo 
MontellaMontella

Hüseyin Hüseyin 
TavurTavur

Ertaç Ertaç 
ÖzbirÖzbir


